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هفته نامه اقتصاد                                          ی   سیاسی   اجتماعی   ورزشی

گرفته  بازی  به  را  ملی  شعور  و  شور   ، ورزش  بازار  آشفته  دلالان 
اند. این روزها خیل عظیم هواداران دلسوخته و آرزومند فوتبال 
کشور ، درون خسته و پر غوغای خویش را می کاوند تا پاسخی 
برای این پرسش بیابند که چه بلایی بر سر فوتبال ایران نازل شده 
و چرا در غفلت و تسامح مسئولان امر، عقب گرد و زوال تدریجی 
فوتبال باشگاهی و ملی ونیز ناپایداری زیرساخت های این ورزش 
پر طرفدار به دست دلالان و سوداگران بی درد و آزمند رقم می 
خورد ؟! به راستی این دلالان آزمند ، نقابدار و هزار چهره کیانند 
و در پشت پرده ابهام ، منافع و مصالح کدامین عوامل مافیائی و 
رانت خوار ورزشی و نیز سهم های سهمگین چه اشخاص ذی نفوذی 
نهفته است و اساسا چرا این عوامل و اشخاص خائن به فوتبال کشور 
، با حمایت های پنهان گستاخی را به جایی کشانده اند که غرور و 
حیثیت ملی را به هیچ می انگارند ؟! بی شک بزِه های اقتصادی در 
بعد کلان ، به ویژه در شرایط تحریم و بحران های عمیق و فراگیری 
که در همۀ کنش های اجتماعی ، سیاسی و اقتصادی سایه افکنده ، 
خیانتی است آشکار . لیک مفاسد اقتصادی در قلمرو ورزش اعم از 

تیم های باشگاهی فوتبال کشور و ملی...
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همهتجهیزاتهفتهنامهاقتصادیایران

دفاعیوامنیتی
بهتولیداتداخلی
متکیاست
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کهشایددردنیانمونهآنکمباشد.ازطرفدیگرنیرویمسلحتجهیزاتیبرایدفاعنیازداردکهمتناسببادفاعبومیاستومادرهمهحوزههااعماززمینی،هوایی،دریایوپدافندیبهتوانعلمیوتولیدداخلیمتکی
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ارادهجمهوریاسلامیایراندرحوزهدفاعواقفشدندوهیچکسشکنداردلذااگرتعرضیبهکشورصورتبگیردباقاطعیتپاسخمیدهیم.

پیامرهبرانقلاببهبیستوهشتمین
اجلاسسراسرینماز

حضرت آیت الله خامنه ای در پیامی به بیست و هشتمین اجلاس 
سراســری نماز با اشــاره به اینکه نماز از جمله ی بزرگترین و 
جذاب ترین نعمتهای شگفتی ساز است که انسان را در برابر این 
پدیده ی الهی خیره و مبهوت می کند، خاطرنشان کردند: خداوند 
این نعمت را به ما هدیه فرمود که با آن جان خود را پالایش کنیم 
و ارتباطات بشــری را برخوردار از معنویت کرده و امن و سلامت 
روانی و رهایی از چالش های ستیزگرانه و بهجت و نشاط را نصیب 

جامعه  سازیم.
  متن پیام رهبر انقلاب اســلامی به این اجلاس که صبح امروز 
)پنجشنبه( در شهر گرگان برگزار شد و نماینده ولی فقیه در استان 

گلستان، آن را قرائت کرد به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

وصلیّ الله علی محمّد و آله الطیبین
در میان نعمتهای بزرگ الهی که هیچ کس قادر بر شمارش آنها 
نیست، برخی برجســتگیهای نمایانی دارند که اهل تأمل را به 
شگفتی میرساند، و از جمله ی جذابترین این نعمِ شگفتی ساز، نماز 
اســت. ترکیب اذکار نماز، ترکیب حــرکات نماز، ترتیب اوقات 
نمازهای واجب و مستحب، تأکید بر تمرکز و حضور قلب در آن، 
تأکید بر مســجدی کردن آن، تأکید بر جمعی کردن آن، الزام 
پاکیزگی در آن، هم در تن و پوشش با دور کردن نجاست، و هم 
در دل و روح با غسل و وضو، الزام به روی آوردن آن از هر نقطه ی 
جهان به یک کانون مرکزی -کعبه ی شریف- و بسی نکات و نقاط 
ظریف و دقیق و پرمضمون در این فریضه ی ممتاز و یکتا، آدمی را 
در برابر این پدیده ی الهی خیره و مبهوت میکند. خداوند این نعمت 
بزرگ را به ما هدیه فرموده است. با آن میتوانیم جان خود را پالایش 
کنیم، میتوانیم خود را از گناهان دور کنیم، میتوانیم ارتباطات 
بشــری را در جامعه ی خود، برخوردار از معنویت کنیم و بدین 
وسیله، امن و سلامت روانی و رهائی از چالش های ستیزگرانه، و 
بهجت و نشاط را نصیب آن سازیم. این هدیه به صورت فریضه و 
تکلیف درآمده است تا دست کم، جامعه از حداقل های آن محروم 
نماند، هدیه ئی با این وزن عظیم و متقابلاً با کمترین هزینه ی مالی 

و وقت حقیقتاً درخور سپاس پایان ناپذیر ما است.
حضار محترم! ما هم در ادای این شکر واجب، قاصر یا مقصریم. 
کارهــای زیادی باید بشــود که امیــدوارم عالم مجاهد جناب 

حجة الاسلام قرائتی ما همه را به آن متذکر گردند.
والسلام علیکم و رحمة الله
سیّدعلی خامنه ای     
۲۰ آذر ماه ۱۳۹۸

سید هادی حســینی کارشناس ارشد اقتصاد، فرهنگ و هنر:  
فرهنگ و هنر   دو بال پرواز هر جامعه می باشند.  در جامعه ای 
که فاقد فرهنگ و هنر باشد رشد و توسعه و بالندگی مفهوم ندارد 
.  فرهنگ مرز نمیشناسد. اگر بتوانیم داشته های فرهنگی خود 
را به جهانیان معرفی کنیم انوقت به راحتی قادر به معرفی جامعه 

به جهان خواهیم بود .
فرهنگ ایینه تمام نمای جامعه است . هر چقدر چهره جامعه 

زیباتر باشد نمایی زیبا در این ایینه دیده میشود 
ما باید به فرهنگ جامعه احترام بگذاریم .

توســعه فرهنگی نیازمند تلاش و بهره گیری از ظرفیت های 
فرهنگی هر منطقه است .

توســعه فرهنگی کشور موجب توسعه سایر بخش ها از جمله 
اقتصاد و سیاست میباشد. 

برای توسعه فرهنگی باید زمینه را برای کار کردن هنرمندان در 
کلیه سطوح منطقه . استان و ملی فراهم نمود. 

فرهنگ مرز نمیشناسد و هنر هر جامعه بخشی از فرهنگ همان 
جامعه است. 

اســتعداد هنری و نهایتا تبلور فرهنگی باید در سنین کودکی 
شناسایی و پرورش داده شود تا ذهن . فکر . و روح کودک با ان 
رشــد کند.  وجود مفاخر و هنرمندان . در واقع ارکان فرهنگ 
کشور است . در مدارس کشور دانش اموزان با  استعداد زیادی 
وجــود دارند که میتوان از ظرفیت انان برای اعتلای فرهنگ و 

هنر کشور استفاده نمود.

عبدالناصر همتی، رئیس کل بانک مرکزی خطاب به نمایندکان 
مجلس گفت: اگر می خواهید به استقلال بانک مرکزی کمک 
کنید مقررات بانک مرکزی را اصلاح کنید ولی باید متوجه باشیم 
که 5۰ درصد تکالیف قانون بودجه برعهده بانک مرکزی است.  
وی در خصوص طرح بانکداری اسلامی اظهار داشت: من منکر 
نکات مثبت این طرح نیستم اما در این طرح ساختار بانک مرکزی 
را تغییر داده اند. وی افزود: در شرایط تحریم هستیم و بانک مرکزی 
نیز عمود این خیمه است، نباید اجازه دهیم این شوک به ساختار 
بانک مرکزی وارد شود. رئیس کل بانک مرکزی تصریح کرد: مگر 
می شود ۲۰5 ماده در خصوص سیستم بانکی آماده باشد و یکباره 
همه این تغییرات ایجاد شــود بدون اینکه کارشناسان و بانک 
مرکزی در این زمینه اقناع شده باشند. همتی گفت: اجازه بدهید 
لایحه دولت در این زمینه به مجلس ارائه شود، اگر می خواهید به 
استقلال بانک مرکزی کمک کنید مقررات بانک مرکزی را اصلاح 
کنید. وی افزود: در حال حاضر باید شــرایط اقتصادی کشور را 
ببینیم و متوجه باشیم که 5۰ درصد تکالیف قانون بودجه برعهده 
بانک مرکزی است. همتی اظهار داشت: در شرایطی که همه چیز 
علیه بانک مرکزی است و بانک مرکزی تحت تحریم تروریستی 

امریکا است نباید چنین طرحی تصویب شود. 

شرححدیثیازپیامبراعظم)ص(درابتدایدرسخارجفقهدربارهفرصتزندگیخبر

فرصت زندگی را غنیمت بشمرید
حضرت آیت الله خامنه ای در ابتدای جلســه 
درس خارج فقه روز یکشنبه ۲۴/۰۹/۱۳۹۸ 
به بیان و شرح حدیثی از پیامبر اعظم صلی الله  
علیــه و آله و ســلم درباره فرصــت زندگی 

پرداختند.
بسم الله الرّحمن الرّحیم

الحمدلله ربّ العالمین و الصّلاة و السّلام علی 
ســیّدنا محمّد و آله الطّاهرین و لعنة الله علی 

اعدائهم اجمعین.
ثنََا  اخَبَرَناَ ابنُ مَخلدٍَ قالَ: اخَبَرَنا ابَو عُمَرَ قالَ: حَدَّ
دِ بنِ ابَی اسُامَةَ التَّمیمیُّ قالَ:  الحارثُِ بنُ مُحَمَّ
ثنَا عَبدُ  دُ بنُ عُمَرَ قالَ: حَدَّ ثنََا الوَاقدِِیُّ مُحَمَّ حَدَّ
، عَن یزَیدَ بنِ الهادِ، عَن  الّلهِ بنُ جَعفَرٍ الزُّهریُّ
هِندٍ بنِتِ الحَارثِِ الفِراسیَّةِ، عَن امُِّ الفَضلِ قالتَ: 
دَخَلَ رَســولُ الّلهِ )صَلَّی الّلهُ عَلیَهِ وَ آلهِِ( عَلی  
رَجُلٍ  یعَودُهُ  وَ هُوَ شاکٍ فَتَمَنَّی المَوتَ، فَقالَ 
رَسولُ الّلهِ )صَلَّی الّلهُ عَلیَهِ وَ آلهِِ(: لا تتََمَنَّ المَوتَ 
َّکَ انِ تکَُ مُحسِناً تزَدَد احِساناً الِی احِسانکَِ  فَانِ
رُ تسُتَعتَبُ فَلا تمََنَّوُا  وَ انِ تکَُ مُســیئاً فَتُؤَخَّ

المَوت.)۱( 
عن امُ الفَضل، قالت: دَخَلَ رَسولُ الّلهِ )صَلَّی الّلهُ 
عَلیَهِ وَ آلهِِ( عَلی  رَجُلٍ  یعَودُهُ  وَ هُوَ شاکٍ فَتَمَنَّی 

المَوتَ

پیغمبر به عنوان عیادت رفتند ســراغ یکی از 
مسلمانها که مریض بود و شکایت داشت؛ لابد 
دردی، مشکلی، چیزی داشته. به پیغمبر گفت: 

»آقا! دلم میخواهد زودتر مرگم فرا برسد«.
فَقالَ رَسولُ الّلهِ )صَلَّی الّلهُ عَلیَهِ وَ آلهِِ(: لا تتََمَنَّ 
َّکَ انِ تکَُ مُحسِــناً تزَدَد احِساناً الِی  المَوتَ فَانِ

احِسانکِ
 ]پیغمبر فرمود:[ آرزوی مرگ نکنید، دعا برای 

مــرگِ خودتان نکنید؛ اگر شــما آدمِ خوبی 
هستید، وقتی ]شما[ ان شاءالله چند سال دیگر 
و جوانهایتان ان شاءالله شصت هفتاد سالِ دیگر 
زنده ماندید، طبعاً بر احسانِ خودتان خواهید 
افزود، کفه ی حســنات خودتان را ســنگین 
خواهید کرد. اگر این زندگیِ طولانی زحماتی 
دارد، مشکلاتی دارد، خطراتی دارد، این حُسن 
را هم دارد که اگر انسان اهل احسان باشد، اهل 

تقوا باشد، کفه ی حسنات خودش را روز به روز 
افزایش میدهد.

رُ تسُتَعتَبُ فَلا تمََنَّوُا   وَ انِ تکَُ مُســیئاً فَتُؤَخَّ
المَوت

آمدیم و شما گناهکاری و مسلمِ نیستی؛ اجلِ 
تو را عقــب می اندازند تا تو عذرخواهی کنی. 
تسُتَعتَب، یعنی همین که در دعاها هست: لکََ 
العُتبی؛)۲( عذرخواهی کردن، معذرت خواهی 
کردن. عمرت به  تأخیر می افتد و این فرصت 
وجود دارد که انســان عذرخواهی کند. پس 
بنابراین، فرصتِ حیات فرصتِ خوبی اســت؛ 

مرگ را آرزو نکنید!
  ۱( امالی طوسی، مجلس سیزدهم، ص ۳۸5؛ 
»امّ فضل میگوید: رسول خدا )صلّی الله علیه و 
آله( به نزد مردی رفت تا از او عیادت کند؛ او از 
بیماری شکایت داشت و آرزوی مرگ میکرد. 
رســول خدا )صلیّ الله علیه و آله( به او فرمود: 
آرزوی مرگ نکن؛ زیرا اگر نیکوکار باشی، ]با 
زنده بودن[ نیکی ای بــه نیکی هایت افزوده 
میشود و اگر گناهکار باشی فرصت می یابی از 
گناهانت عذرخواهی کنی؛ پس آرزوی مرگ 

نکنید.
۲( من لا یحضره الفقیه، ج ۱، ص ۴۹۱

رئیس قوه قضاییه در این نمایشگاه از سامانه هایی 
از جمله سامانه ملی هویت سنجی الکترونیک 
حامی مبتنی بر اطلاعات سامانه ثنا، سامانه بانک 
داده آراء قضایی، ســامانه اســتخراج و انتشار 
رویه های قضایی، سامانه ایده قوه قضاییه، سامانه 
ثبت شرکت های سازمان ثبت اسناد و املاک 
کشور، ســامانه مالکیت معنوی سازمان ثبت 
اسناد و املاک کشور، سامانه ثبت الکترونیک 
اسناد ســازمان ثبت اســناد و املاک کشور، 
سامانه های شرکت توسعه خدمات الکترونیک 
حامی عدالت، نرم افزار گنجینه اســتفتائات 
قضایــی مرکز تحقیقات فقهــی حقوقی قوه 
قضاییه و میز آناتومی وتشــریح مجازی جسد 

بازدید کرد.
نقد آرای دستگاه قضایی کمک خوبی به 

قضات است
رئیس قوه قضاییه در مراســم نکوداشت هفته 
پژوهش در قوه قضاییه گفت:  نقد آرای دستگاه 
قضایی کمک علمی خوبی به قضات است و بارها 
اعلام کرده ام که این موضوع می تواند در اتقان 

آرا بسیار موثر باشد.
سید ابراهیم رئیسی گفت: مهمترین ابزار قوه 
قضاییه علم و دانش است و این علم و دانش برای 
قاضی مهم است، از این رو باید این دانش، به روز 
و به هنگام باشد. رئیسی ادامه داد: بحث پژوهش 
به عنوان یک ضرورت مهم به شــمار می رود و 

اهمیت آن در تصمیم ســازی و تصمیم گیری 
مجموعه عظیمی مثل قوه قضاییه بر کســی 
پوشیده نیست. مهمترین ابزار قوه قضاییه علم 
و دانش است و این علم و دانش برای قاضی مهم 
است؛ لذا باید این دانش، به روز و به هنگام باشد.

وی کرد: شناخت احکام، مقدماتی لازم دارد که 
بایــد در حوزه پژوهــش آن را آمــاده کرد. از 
بخش هایی که بسیار ضرورت دارد تا در دستگاه 

قضایی تقویت شود، بحث پژوهش است.
رئیس قوه قضاییه ادامه داد: همه کارهایی که 
فقهای سلف کردند، یک تفاوت جدی با زمان ما 
دارد و آن این است که در زمان آنها فقه حکومت 
نمی کرد؛ اما در زمان ما فقه حکومت می کند و 
در این زمان ســوالات زیادی برای کسانی که 
می خواهنــد زندگی شــان مبتنی بــر فقه و 
آموزه های فقهی و مبتنی بر دین و توصیه های 
پیشوایان دینی باشد، ایجاد می شود.  همچنین 
سوالات زیادی در رابطه با هنر، اقتصاد، سیاست، 
فرهنگ و حوزه های مختلف وجود دارد که امروز 
باید تنها با پژوهش و تحقیق و تلاش فقیهان و 
پژوهشگران و محققان در حوزه های مختلف 
پاسخ داده شود. وی گفت: کارهای پژوهشی در 
دستگاه قضایی امری ضروری است تا بر مبنای 
آن بتوان مسائل متعدد امروز را با یک نگاه ژرف 
پاســخ داد. رئیســی تاکید کرد: گزارش دبیر 
شورای عالی انقلاب فرهنگی دراین جلسه نشان 

داد که دانشــگاه های ایران اسلامی به برکت 
انقلاب در ســطح دنیــا از رتبه هــای بالایی 
بهره مندند و جایگاه ایران اســلامی در تولید 
مقالات علمی در ســطح بین المللی جایگاه 
ارزشمندی است که مرهون فعالیت های علمی 
و پژوهشــی جوانان و مراکز علمی ما و در خور 
تقدیر اســت. رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: 
پژوهشگاه قوه قضاییه باید با همه دانشگاه ها و 
مراکز پژوهشی در ارتباط باشد و این مجموعه 
پل ارتباطی بین همه دانشگاه ها، پژوهشگاه ها و 
پژوهشکده های کشور با دستگاه قضا باشد. در 
مرحله بعد این پژوهشگاه باید یک باشگاه فکری 
و اندیشه ورزی برای حضور نخبگان، فرهیختگان 
و صاحبان خرد و اندیشه باشد تا از جای جای 
کشور اسلامی صاحبان اندیشه و علم به عضویت 
این باشــگاه درآیند و این مجموعه به این یک 
جایگاه ارتباطی با همه نخبگان کشور تبدیل 
شــود. رئیســی با انتقاد از مبارزه با فســاد در 

نظام های سوسیالیستی و سرمایه داری افزود: در 
همه کشورهای جهان موضوع مبارزه با فساد 
مطرح می شود؛ اما زمانی که ما مبارزه با فساد را 
بیان می کنیم، مبتنی بر عدالتخواهی است که 

این برای خداست.
وی گفت: در مساله حبس، ما می گوییم حبس 
زدایی اما دانشمندان و بزرگان باید در مورد آن 
بحث کنند. کتابی درباره موارد حبس در اسلام 
نوشته شده است. ما در روایات مان موضوعی به 
نام حبس داریــم؛ اما چه مواردی برای حبس 
وجود دارد.سخنانی از مرحوم مدرس در قالب 
خاطرات وی در خاف به چاپ رسیده است که 
نشــان می دهد ایشان یک ملای روشنفکر در 
زمانی بوده که حاکمیت اسلامی در جامعه ما 
وجود نداشته است؛ اما ببنید مرحوم مدرس در 
خاف چه چیزی گفته است. ایشان بیان داشته 
که ببینید موارد حبس کجاســت و از کجا این 

حبس ها درآمده است؟
رئیس قوه قضاییه افزود: حال ما باید ببینیم موارد 
حبس کجاســت و فقهای ما دربــاره آن چه 
بحث هایی کرده اند که این ها از مواردی است که 
می تواند برای مجلس شورای اسلامی مبنای 
تصمیم گیری شود و اکنون نیز در مجلس این 
بحث ها مطرح است. بحث درباره کاهش حبس 
و موارد قانون آیین دادرسی از موارد مبتلابه ما 

است که باید نگاه ویژه ای به آن صورت گیرد.

کارخانــه تبدیل دی اکســیدکربن به کربن 
دارویی و خوراکی با حضور رئیس ستاد اجرایی 
فرمان امام خمینی درکنارپالایشگاه تهران به 

بهره برداری رسید.
محمــد مخبر، رئیس ســتاد اجرایی فرمان 
حضرت امام خمینی در مراسم بهره برداری از 
کارخانه کربن بارد تهــران با قابلیت تبدیل 
سالانه ۴۰ هزار تن دی اکسید کربن پالایشگاه 
تهران به کربن صنعتی و خوراکی و تبدیل آن 
به اولین پالایشگاه سبز کشور اظهار داشت: در 

این وضعیت کشور که اساسی ترین مسئله و 
مشکل آن اشتغال است، باید دست کارفرمایان 
را                                         برای ایجاد اشــتغال در کشور بوسید و آنها 
فرماندهان جنگ اقتصادی هستند. مخبر بیان 
داشت: ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره( 
یکصد هزار شغل در سال ایجاد کرده که معنی 
آن این است که این است که بیش از ۹۰ درصد 
احیای سرمایه داشته ایم. وی خاطرنشان کرد: 
تلاش می کنیم که در سال آینده بتوانیم بیش 
از ۱5۰ هزار شغل در کشور ایجاد کنیم و راهکار 

آن هم این است که مردم را                                         به صحنه بیاوریم. 
در ادامــه امیرحســین مدنــی مدیرعامل 

بنیادبرکت اظهار داشت: در این مرکز سالیانه 
۴۰ هــزار تن از گاز دی اکســیدکربن آلوده 
پالایشگاه را که برای هوای تهران هم آلودگی 
ایجاد می کرد تبدیل به گاز پاک می کنیم. وی 
با اشــاره به اینکه در فــاز دوم ۱۴۰ هزار تن 
آلودگی پالایشــگاه را از بین می بریم گفت: با 
افتتاح این کارخانه ضمــن صرفه جویی در 
مصــرف ۱۸ هزار تن گازوئیل برای تولید گاز 
دی اکســیدکربن پاک، پالایشگاه تهران به 
نخستین پالایشگاه سبز کشور تبدیل می شود.

نقدآرایدستگاهقضاییکمکخوبیبهقضاتاست

مسلمانانازیکخانوادههستندوبایدنسبتبههماحساسمسئولیتداشتهباشند

تاکیدبرهمکاریکشورهایمسلماندرمقابلفشارقدرتهایبزرگ

گامبزرگستاداجراییفرمانامامخمینیبرایکاهشآلودگیهوا

افتتاحکارخانهکربنبارددرکنارپالایشگاهتهران

درپیآبگرفتگیمعابرومنازلچندشهر

امدادرسانیسریع
بهمردمخوزستان

انتصابحجتالاسلامحمیدشهریاریبه
دبیرکلیمجمعتقریبمذاهباسلامی

پاسخرهبرانقلاببهنامهیکدخترنوجوان
دربارهورودبهعرصهتکلیفالهی

 معاون ارتباطات و اطلاع رســانی دفتر رئیس جمهور از تماس 
تلفنی حجت الاســلام والمســلمین روحانی با اســتانداران 
خوزســتان و سیســتان و بلوچســتان خبــر داد و گفــت: 
رئیس جمهوری در این گفت و گو دستورات لازم را درخصوص 

بارشها در این دو استان با استانداران صادر کرد.
علیرضــا معزی در حســاب کاربری خود در توییتر نوشــت: 
»رئیس جمهــور پیش از ترک تهران بــه مقصد کوالالامپور با 
اســتاندار خوزســتان درخصوص بارش های شــب گذشته و 
مشکلات مردم گفت وگو و دستورات لازم را صادر کرد.« معاون 
ارتباطات و اطلاع رسانی دفتر رئیس جمهوری همچنین نوشت: 
»روحانی همچنین با استاندار سیستان و بلوچستان درخصوص 
لزوم آمادگی این استان درمورد بارش های احتمالی نیز گفت 

وگوی تلفنی داشت«.
رئیس جمهور در تماس تلفنی با »غلامرضا شریعتی« استاندار 
خوزســتان در جریان مسایل و مشــکلات این استان در پی 
بارش های شدید، قرار گرفت و دستورات لازم را برای تسریع در 

روند امدادرسانی صادر کرد.
وی همچنین در تماسی تلفنی با »احمد علی موهبتی« استاندار 
سیستان و بلوچستان داشت و از روند آمادگی این استان برای 

بارش های احتمالی مطلع شد و دستورات لازم را صادر کرد.
اداره های آبادان در روز سه شنبه تعطیل شد

تمامی اداره های آبادان به دلیل آبگرفتگی خیابان های این شهر 
دیروز تعطیل بود.

با توجه به وضعیت آبگرفتگی خیابان های شهر، روز گذشته، تمام 
دستگاه های اجرایی و اداره ها به غیر از دستگاه های خدمات رسان 

و امدادی در سطح شهرستان آبادان تعطیل شد.
مدارس، دانشگاه ها و مراکز آموزشی نیز

تعطیل شدند
همچنین مدارس، دانشگاه ها و مراکز آموزشی ۱۳ شهرستان 
خوزستان روز گذشــته در پی بارش و آبگرفتگی وسیع معابر 

تعطیل اعلام شد.
براساس تصمیم ستاد پیشگیری، هماهنگی و فرماندهی عملیات 
پاسخ به بحران خوزستان مدارس، مراکز آموزشی و دانشگاه های 
شهرســتان های  اهواز، حمیدیه، کارون،باوی، دشت آزادگان، 
شادگان، آبادان، خرمشهر، رامشیر، رامهرمز، ماهشهر، هندیجان 

و امیدیه به علت آبگرفتگی معابر و بارش باران تعطیل شد.

حضرت آیت الله خامنه ای در حکمی 
حجت الاســلام حمید شهریاری را به 
دبیرکلی مجمع تقریب مذاهب اسلامی 

منصوب کردند.
متن حکم رهبر انقلاب اسلامی به این 

شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

جناب حجت الاســلام آقای حاج شــیخ حمید شهریاری دامت 
توفیقاته

به پیشنهاد شورای عالی مجمع تقریب مذاهب اسلامی جنابعالی را 
که بحمدالله از دانش و تجربه ی لازم برخوردار میباشید به دبیرکلی 
آن مجمع منصوب میکنم و امیدوارم در ادامه ی تلاشهائی که در 
مدیریتهای پیشین به کار رفته، جناب عالی نیز به توفیقات بزرگ 
دست یابید. امروز نشانه های ناکامیِ سیاست های تفرقه افکن میان 
برادران مسلمان بیش از همیشه مشهود است، و این در حالی است 
که تلاش استکبار جهانی برای ایجاد تفرقه در دهه های اخیر بیش از 
همیشه بوده است. بحمدالله  امروز در سراسر جهان اسلام عقلانیت 
برخوردار از هدایت الهی، نخبگان و فرزانگان و خیرخواهان را بیش 
از پیش به پایداری در برابر فتنه ها و خصومتهای مذهبی تشویق 
میکند و این به طور کامل نقطه ی مقابل سیاستهای کفر و استکبار 
جهانی اســت که به آتش افروزی میان مســلمانان دل بسته و به 
فرقه سازی روی آورده است و بحمدالله در چندین آزمایش به سختی 

شکست خورده است.
انتظار از مجمع تقریب آن است که با استفاده از ظرفیت بی انتهای 
عقلانیت اسلامی که در نیروهای فکری و علمی جهان اسلام وجود 
دارد بویژه برگزیدگان جوان و پر نشاط، گام بلندی در تقریب فکری 
و عملی مذاهب اسلامی، برداشته و حرکتی را که از چند دهه پیش 
آغاز شده نوسازی نماید، بحول الله و قوّته- لازم میدانم از زحمات 
ارجمند عالم بزرگوار جناب حجت الاسلام والمسلمین آقای اراکی 
در مدت تصدی این مسئولیت سنگین تشکر کنم. توفیقات الهی را 

برای همگان خواستارم.
سیّدعلی خامنه ای
۲۴ آذر ۱۳۹۸

حضرت آیت الله خامنه ای در پاسخ به نامه ی یک دختر نوجوان درباره 
موعد تکلیف الهی، ورود به این وادی را تبریک گفته و توصیه هایی برای 
دختران و پســرانی که به این عرصه تکلیف الهی وارد می شوند، بیان 

داشتند.
متن پاسخ رهبر انقلاب اسلامی به شرح زیر است:

دختر خوبم! وارد شــدن به وادی تکلیف الهی، بر شما مبارک باد. شما 
اکنون مخاطب خدای بزرگ و مهربان میباشید، و این شرف عظیمی 
است. سعی کنید دستورات خدا را یاد بگیرید و به آن عمل کنید. این، 
شما را خوشبخت و ارزشمند و مفید برای دیگران خواهد کرد. رهبران 
اســلام یعنی پیغمبــر و ائمه ی معصومین علیهم الســلام بهترین 

پیشوایان اند؛ سعی کنید آنها را بشناسید و پیروی کنید.
درس خواندن و تهذیب اخلاق و هوشیاری سیاسی همراه با تلاش های 
انقلابی، وظائفی هستند که دختران و پسران این نسل باید آنها را هرگز 
فراموش نکنند. من سالگرد مکلف شدن شما را تبریک میگویم و برای 

شما دعا میکنم.
سیّدعلی خامنه ای

خبـــر
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رئیس جمهور با بیان اینکه مسلمانان 
همه از یک خانواده هســتند و باید نسبت به 
هم احساس مسئولیت داشته باشند، گفت: 
همکاری کشورهای مسلمان برای مقابله با 

فشار قدرتهای بزرگ ضروری است.
حجت الاسلام والسلمین دکتر حسن 
روحانی که برای شــرکت در اجلاس سران 
کوالالامپور به مالزی ســفر کرده است، روز 
چهارشنبه در دیدار با ماهاتیر محمد نخست 
وزیــر این کشــورتاکید کرد: بســیاری از 
مشــکلات مســلمانان بدلیل دخالت های 

آمریکا، نظیر تحریم علیه ایران است.
دکتر روحانی با بیان اینکه جمهوری 
اســلامی ایران در دو سال گذشته زیر فشار 
تحریم های یکجانبه و ظالمانه بوده اســت، 
گفت: تحریــم آمریکا علیه ایــران با وجود 
قطعنامه ۲۲۳۱ سازمان ملل اجرا شده است 
و آمریکا بدون دلیــل و بهانه از توافق برجام 

خارج شد.
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه آمریکا 
در تحریم علیــه ایران بدلیل مقاومت مردم 
ناموفق بوده اســت، گفت: در 5 ماه گذشته 
برغم فشارهای حداکثری آمریکا، ما توانسته 

ایم وضع اقتصادی خود را بهتر کنیم.
دکتر روحانی با اشاره به اهمیت روابط 
با مالزی برای جمهوری اســلامی ایران، بر 

توســعه و تعمیق روابط با این کشور در همه 
زمینه ها تاکید کرد و افزود:  دو کشــور باید 
همــکاری های علمــی و فنــاوری خود را 
گسترش دهند و حوزه های انرژی، صنعت و 
گردشــگری، همکاری های دریایی، حوزه 
فناوری اطلاعات، می تواند عرصه های خوبی 

برای همکاری میان دو کشور باشد.
رئیس جمهور با بیان اینکه تحریم نمی 
تواند اراده ما را برای توسعه همکاری ها تحت 
تاثیر قرار دهد، افزود:  تهران و کوآلالامپور می 
توانند در عرصه های پزشــکی که از تجربه 
بالایی برخوردار هستند، با یکدیگر مشارکت 
کنند. دکتر روحانی با طرح پیشنهاد همکاری 
صنعتی دو کشــور برای داشــتن یک برند 
مشترک، تصریح کرد: منطقه آزاد جاسک در 
جنوب ایران برای همکاری و سرمایه گذاری 

مشترک آماده است. رئیس جمهوری با ابراز 
امیدواری به اینکه اجلاس سران کوآلالامپور 
برای حل مشــکلات و مســائل کشورهای 
اسلامی مفید باشد، افزود: اینگونه اجلاس ها 
می تواند در حل و فصل مشکلات مسلمانان 

بویژه خاورمیانه موثر باشد.
دکتر روحانی با بیان اینکه در مســیر 
همکاری کشورهای مسلمان نباید مشکلی 
وجود داشته باشد، بر ادامه تلاش ها برای حل 
مشــکلات ایرانیان مقیم مالزی و همچنین 
ضرورت برگزاری کمیســیون مشــترک 

اقتصادی دو کشور تاکید کرد.
نخست وزیر مالزی نیز در این دیدار با 
تاکید بر توســعه همکاری های دو کشور در 
همه زمینه ها، گفت: ایرانی ها مورد حمایت 
ما هستند و برای گسترش تجارت و همکاری 

میان دو طرف اراده جدی داریم .
ماهاتیر محمد با اشاره به تاثیر تحریم 
های آمریکا بر همکاری های تجاری دو کشور، 
گفت: برای افزایش دوبــاره همکاری های 
تجاری دو کشــور تلاش مــی کنیم و برای 
همکاری در حوزه های علوم و فناوری آماده 

همکاری هستیم .
نخســت وزیر مالزی با بیان اینکه ما 
همواره تحت فشار قدرت های بزرگ بوده ایم 
، گفــت: تحریم غیر قانونــی ایران برخلاف 

قوانین سازمان ملل را محکوم می کنیم.
ماهاتیر محمد با بیان اینکه معتقدیم 
ایران برغم فشارهای آمریکا و اروپا مسیر خود 
را طی می کند، اظهار داشت: مدیریت فشار 
خارجی تجربه ایران اســت کــه ما نیازمند 

یادگیری آن هستیم.
نخســت وزیر مالزی در ادامه اجلاس 
ســران کوآلالامپور را فرصتــی برای تبادل 
تجربه میان کشــورهای اسلامی دانست و 
افــزود: ما روابط تجاری و اقتصادی خود را با 

ایران ادامه خواهیم داد.
ماهاتیر محمد تاکید کرد: شعار مالزی 
اتحاد و قدرت اسلامی است تا موجب پایداری 
در برابر دشــمنان باشــد و ما بایــد تبادل 
اطلاعات  تجربه خود را در زمینه های مختلف 

دنبال کنیم.

فرهنگوهنر
دوبالپروازهرجامعه

مخالفتجدیبانکمرکزی
باطرحبانکداریاسلامی
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شرکتخدماتپس
ازفروشایران
خودرودربین
برترینارائه

دهندگانخدمات

ــه  ــاص ب ــهامی خ ــل س ــن المل ــکان بی ــن اس ــرکت رک ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه  ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10320309958 ب ــه مل ــت 720 و شناس ــماره ثب ش
ــد  ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 97/01/21 تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم مجم
ــک  ــل چ ــرکت از قبی ــدآور ش ــادار و تعه ــناد به ــه اوراق و اس ــاء کلی ــق امض :ح
ــا  ــراه ب ــی هم ــه تنهای ــل ب ــده مدیرعام ــه عه ــلامی ب ــود اس ــروات عق ــفته ب س
ــلاح  ــنامه اص ــاده در اساس ــب م ــن ترتی ــد.و بدی ــی باش ــر م ــرکت معتب ــر ش مه
ــد و  ــن گردی ــر تعیی ــی 6 نف ــن2 ال ــره بی ــت مدی ــای هیئ ــداد اعض ــد. -تع گردی
ــه قلــی  ــد. حجــت ال ــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردی ــن ترتیــب م بدی
ــتانهای  ــاری شهرس ــات غیرتج ــرکتها وموسس ــت ش ــت اداره ثب ــار سرپرس تب
ــناد  ــت اس ــور اداره کل ثب ــلاک کش ــناد و ام ــت اس ــازمان ثب ــران س ــتان ته اس
ــاری  ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــع ثب ــران مرج ــتان ته ــلاک اس و ام

ــس )699469( پردی

ــماره  ــه ش ــاص ب ــهامی خ ــل س ــن المل ــکان بی ــن اس ــرکت رک ــرات ش ــی تغیی آگه
ــی  ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10320309958 ب ــه مل ــت 720 و شناس ثب
عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 97/01/21 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای محمــود 
ــه  ــم فرزان ــره وخان ــت مدی ــس هیئ ــمت رئی ــی 1840561513 بس ــماره مل ــی ش ابراهیم
ترکــی شــماره 1755282915 بســمت نایــب رئیــس هیئــت مدیــره و مدیــر عامــل و آقــای 
ــرای  ــره ب ــت مدی ــو هیئ ــمت عض ــی0453702465 بس ــماره مل ــه ش ــی ب ــدی ابراهیم مه
مــدت 2 ســال انتخــاب شــدند . امضــاء کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــدآور شــرکت از 
قبیــل چــک ســفته بــروات عقــود اســلامی بــه عهــده مدیرعامــل بــه تنهایــی همــراه بــا 
مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. -خانــم ســمیه مکارچیــان بــه کــد ملــی 0063174200 
بــازرس اصلــی و خانــم فریبــا ســجادی بــه کــد ملــی2530083843 بــه ســمت بــازرس 
ــار سرپرســت  ــی تب ــه قل ــرای مــدت یکســال انتخــاب شــدند حجــت ال ــی البــدل ب عل
اداره ثبــت شــرکتها وموسســات غیرتجــاری شهرســتانهای اســتان تهــران ســازمان ثبــت 
ــت  ــع ثب ــران مرج ــتان ته ــلاک اس ــناد و ام ــت اس ــور اداره کل ثب ــلاک کش ــناد و ام اس

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری پردیــس )699468(

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــرق ب ــت ش ــوکا صنع ــرکت ش ــی ش ــی انتقال آگه
ــماره  ــه ش ــب نام ــه موج ــی 14003036655 ب ــه مل ــت 3693 و شناس ــماره ثب ش
98/164476 مورخــه 98/08/29 و بــه موجــب صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 
ــدود  ــئولیت مح ــا مس ــرق ب ــت ش ــوکا صنع ــرکت ش ــی ش ــز اصل 98/07/15 مرک
بــه شــماره ثبــت 431812 و شناســه ملــی 14003036655 بــه: اســتان تهــران- 
شهرســتان ورامیــن- جــواد آبــاد - دهســتان بهنــام عــرب جنوبــی -چرمشــهر - 
شــهرک ســالاریه - بلــوار پاییــن شــمالی - خیابــان شــعمدانی - طبقــه همکــف 
کدپســتی 1836117813 انتقــال یافــت و تحــت شــماره 3693 بــه ثبــت رســیده 
ــات  ــرکتها و موسس ــت ش ــت اداره ثب ــار سرپرس ــی تب ــه قل ــت ال ــت. حج اس
غیرتجــاری شهرســتانهای اســتان تهــران ســازمان ثبــت اســناد و امــلاک کشــور 
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــع ثب ــران مرج ــتان ته ــلاک اس ــناد و ام ــت اس اداره کل ثب

ــن )699472( ــاری ورامی ــات غیرتج موسس

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــد ب ــیمی الون ــارگاد ش ــرکت پاس ــرات ش ــی تغیی آگه
شــماره ثبــت 384171 و شناســه ملــی 10320336281 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع 
ــه وراث  ــد : کلی ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 97/04/25 تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف عموم
مرحــوم حشــمت نجــف آبــادی پــور بــه کــد ملــی 3070960200 بــا توجــه برگــه حصــر 
وراثــت بــه شــماره 457 در تاریــخ 93/11/28 بــا دریافــت مبلــغ 11000000 ریــال معــادل 
ــرزاد  ــد. ف ــارج گردن ــرکت خ ــرکت از ش ــدوق ش ــان از صن ــرکه ایش ــهم الش ــه س کلی
خدامــی پــور بــه کــد ملــی 3071829991 بــا دریافــت مبلغــی میــزان ســهم الشــرکه 
ــه  ــال ب ــرمایه از 190000000 ری ــه س ــش داد. در نتیج ــال کاه ــه 20000000 ری ــود را ب خ
100000000ریــال کاهــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. اســامی 
ومیــزان ســهم الشــرکه هریــک ازشــرکا پــس ازکاهــش ســرمایه : فــرزاد خدامــی پــور 
بــه شــماره ملــی3071829991 دارنــده20000000 ریــال مرتضــی خدامــی پــور به شــماره 
ــور اداره  ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــال س ــده 80000000 ری ــی3071211171 دارن مل

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )699475(

ــئولیت  ــا مس ــم ب ــیان ق ــه پارس ــق اندیش ــرکت اف ــرات ش ــی تغیی آگه
محــدود بــه شــماره ثبــت 453128 و شناســه ملــی 10861018626 بــه اســتناد 
ــد  ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 98/09/02 تصمیم ــره م ــت مدی ــه هیئ صورتجلس
ــس  ــمت رئی ــه س ــی 0058310967 ب ــماره کدمل ــت بش ــی دوس ــی حاتم : مجتب
ــه  هیئــت مدیــره- مرتضــی حاتمــی دوســت بشــماره کدملــی 0068660685 ب
ســمت مدیرعامــل و عضــو هیئــت مدیــره- رضــا جوهرچــی )خــارج از شــرکاء( 
ــاب  ــره انتخ ــت مدی ــو هیئ ــمت عض ــه س ــی 0058359699 ب ــماره کدمل بش
ــل  ــرکت از قبی ــدآور ش ــدارک و اوراق بهــادار و تع ــه اســناد و م ــد. کلی گردیدن
چــک، ســفته، بــروات، قراردادهــا و عقــود اســلامی و اوراق عــادی و مکاتبــات 
اداری بــا امضــاء رئیــس هیئــت مدیــره منفــردا همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر 
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــد. س ــی باش م

ــران )699474( ــاری ته ــات غیرتج موسس

آگهــی تغییــرات شــرکت پایــا پودرســاب ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 259622 
ــور  ــادی بط ــی ع ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10102997400 ب ــه مل و شناس
فــوق العــاده مــورخ 96/02/10 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : خانــم هــا میتــرا ارمغــان بــه 
شــماره ملــی 2754303332 و فتانــه زاهــدی بــه شــماره ملــی 0039768252 بــه ترتیــب 
بــه ســمت بــازرس اصلــی و بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یکســال انتخــاب شــدند 
. افــراد ذیــل بــه ســمت اعضــاء هیئــت مدیــره بــرای مــدت دو ســال انتخــاب شــدند : 
آقــای علــی عباســیون بــه شــماره ملــی 0064713563 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره 
، آقــای مهــدی داوری بــه شــماره ملــی 1284437892 بــه ســمت نائــب رئیــس هیئــت 
مدیــره ، آقــای شــهرام نصیــری چهــرق بــه شــماره ملــی 0056165862 بــه ســمت مدیــر 
عامــل و عضــو هیئــت مدیــره تعییــن گردیدنــد. کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــد آور 
ــا امضــاء مدیرعامــل  شــرکت از قبیــل - چــک - ســفته - بــرات- قراردادهــا و عقــود ب
بــه همــراه رئیــس هیئــت مدیــره یــا نایــب رئیــس هیئــت مدیــره متفقــاً همــراه بــا مهــر 
شــرکت معتبــر مــی باشــد . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت ها و 

موسســات غیرتجــاری تهــران )699473(

ــت  ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــد ب ــیمی الون ــارگاد ش ــرکت پاس ــرات ش ــی تغیی آگه
384171 و شناســه ملــی 10320336281 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق 
العــاده مــورخ 97/04/25 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : فــرزاد خدامی پــور به کــد ملــی3071829991 
بــه ســمت رئیــس هیــت مدیــره و مرتضــی خدامــی پــور بــه کــد ملــی 3071211171 بــه ســمت مدیر 
عامــل و عضــو هیــت مدیــره بــرای مــدت نامحــدود انتخــاب گردیدنــد. کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و 
تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک ســفته بــروات و عقــود اســلامی و اوراق عــادی و اداری بــا امضــای 
مدیــر عامــل منفــردا همــراه بــا مهــر شــرکت دارای اعتبــار مــی باشــد . ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )699476( 

ــهامی  ــیم س ــزه س ــویی پاکی ــیم ظرفش ــی س ــدی بازرگان ــرکت تولی ــرات ش ــی تغیی آگه
خــاص بــه شــماره ثبــت 96432 و شناســه ملــی 10101404890 بــه اســتناد صورتجلســه هیئــت 
مدیــره مــورخ 96/12/02 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران 
ــام  ــهر تهران-حس ــزی - ش ــش مرک ــران - بخ ــتان ته ــران - شهرس ــتان ته ــه آدرس اس ب
الدیــن- خیابــان حســام الدیــن- بــن بســت شــهید محمدعلــی صادقیــان- پــلاک 2-طبقــه 
همکــف - و کدپســتی 1353955641 تغییــر یافــت. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )699471( 

ــه شــماره  ــرض الحســنه انصــار رحمــان ب ــر تجــاری صنــدوق ق ــرات موسســه غی آگهــی تغیی
ثبــت 8388 و شناســه ملــی 10100361873 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده 
ــران  ــلامی ای ــاد اس ــازمان اقتص ــورخ 97/07/22 س ــماره 1024 م ــه ش ــورخ 97/06/26 و تائیدی م
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : - نــام موسســه بــه صنــدوق انصارالحســین مومنیــن تغییــر یافــت و 
مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. - ســرمایه صنــدوق از مبلــغ پنجــاه میلیــون ریــال بــه 
مبلــغ پانصــد میلیــون ریــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. ســازمان 

ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )699470( 

وزیردفاعوپشتیبانينیروهايمسلحدربازدیدازگروهسایپا:

طراحيچندمدلجدیدخودرودر
سایپاامیدوارکنندهاست

    وزیر دفاع و پشــتیباني نیروهاي مسلح در بازدید از خطوط تولید و مرکز 
تحقیقات و نوآوري صنایع خودرو گروه خودروسازی سایپا گفت: خطوط 
تولید سایپا به صورت پویا مشغول فعالیت است که بیانگر توان این خودروساز 

در بي اثرساختن تحریم ها است.
  سلیماني مدیرعامل گروه سایپا گفت: چندین قطعه مهم و پیچیده خودرو 

با همکاري صنایع دفاع بومي سازي شده است.
  به گزارش اعتبار به نقل از سایپانیوز؛ امیرسرتیپ امیر حاتمي در این بازدید 
افزود: دشمن تلاش کرده با ایجاد محدودیت، جلوي جریان تولید در کشور 
را بگیرد و صنایع را به تعطیلي بکشاند اما امروز حرکت تولیدي و توسعه اي 

در سایپا نشان مي دهد این محدودیت ها و موانع راه به جایي نخواهند برد.
  وي به وجود باور به توان و ظرفیت داخلي در مدیریت ارشد سایپا هم اشاره 
کرد و گفت: خوشبختانه تیم کاري خلاق، مبتکر و متعهدی در سایپا مشغول 

فعالیت شده اند و توانسته اند نیاز بخش زیادي از جامعه را تأمین کنند.
  وزیر دفاع و پشتیباني نیروهاي مسلح در ادامه تصریح کرد: ماهیت تولید 
خــودرو همچون دیگر بخش هاي تولیدي در کشــور، مبارزه و مقابله با 
محدودیت ها و موانع ایجاد شده از سوي دشمنان و بدخواهان ملت ایران 

است که سایپا در این عرصه فعالیت و پویایي ویژه اي دارد.
  وي با بیان این که وزارت دفاع اولویت خود را پویایي و تولید در بخش  
خصوصي و شرکت هاي دانش بنیان مي داند، درخصوص نحوه همکاري 
این وزارت خانه با صنعت خودرو هم گفت: وزارت دفاع خود را پشتیبان 
و نیروي قابل اتکاي صنعت خودرو ملي در برابر فشارها و محدودیت هاي 
حداکثري دشــمنان مي داند.   امیر حاتمي همچنین پس از بازدید از 
خودروهای جدیــد، پلت فرم های اختصاصی ســایپا و بخش هاي 
مطالعاتي مرکز تحقیقات و نوآوري صنایع خودرو ســایپا هم گفت: 
پروژه هاي بسیار خوبي در زمینه طراحي پلت فرم و خودروهاي جدید 
توسط مهندسان و محققان جوان ایراني انجام شده که من به عنوان 
یک ایراني به پویایي و نشــاط این مرکز افتخار کردم.   وي به آمادگي 
وزارت دفاع و پشتیباني نیروهاي مسلح براي همکاري با صنعت خودرو 
در زمینه طراحي و ساخت قطعات پیشرفته و پشتیبانی از این صنعت 
در برابر تحریم های ظالمانه اشــاره کرد و گفت: صنایع دفاعي کشور 
آماده است تا هرگونه نیاز صنعت خودرو را در این عرصه با استفاده از 

ظرفیت هاي خود پاسخ دهد.
  وي افزود: سایپا نیز همچون مجموعه صنایع دفاعي در مسیر رونق تولید و 

استفاده از توان دروني و ظرفیت هاي بومي قرار دارد.
همچنین سیدجواد سلیماني، مدیرعامل گروه خودروسازي سایپا نیز در این 
بازدید گفت: خوشبختانه صنایع دفاعي پشتوانه و اتکاي محکمي براي صنعت 
خودرو محسوب شــده و سایپا قصد دارد علاوه بر همکاري هاي قبلي، از 

ظرفیت هاي وزارت دفاع بیش از گذشته استفاده کند.
وي تأکید کرد: قصد داریم با همکاري صنایع دفاع، پروژه ملي بومي سازي 
قطعات خودرو را که با اجراي آن تاکنون توانسته ایم 5۳ قطعه را داخلي سازي 
کنیم، با جدیت بیشتر ادامه داده و قطعات بیشتري را با کمک این صنایع، 

داخلی سازي کنیم.
سلیماني با بیان این که چندین قطعه مهم و پیچیده خودرو با همکاري صنایع 
دفاع بومي سازي شده است گفت: در محصولات آینده نیز که به زودي به 

بازار عرضه خواهند شد از این توانمندي بهره خواهیم برد.
گفتني است در حاشیه این بازدید سند تفاهم با موضوع کمک و پشتیباني 
وزارت دفاع از صنعت خودرو، تعمیق بومي سازي قطعات و توسعه همکاري 
میان گروه خودروسازي سایپا و معاونت امور صنعتي و تحقیقاتي وزارت دفاع 

و پشتیباني نیروهاي مسلح به امضا طرفین رسید.

وزیرصمتدرجمعمدیرانشرکتهایبزرگصنعتیومعدنیکشورتاکیدکرد:خبر

چه تحریم باشیم و چه نباشیم ساخت داخل باید دنبال شود
وزیر صنعت، معدن و تجارت در نشست با مدیران 
عامل و اعضای هیات مدیره سازمان ها و شرکت 
های بزرگ صنعتی و معدنی کشور، گفت: خدا 
را شاکرم که امروز توفیقی یافتم در جمع مدیران 
ارشد صنعت، معدن و تجارت کشور حضور یافتم.
 رضا رحمانی افزود: با مشاهده مدیران حاضر در 
این جلسه حس غرور و امید به من دست می دهد 
و باور دارم توانمندی ما برای خدمت در شرایط 
حاضر بیش از این است.  وی ادامه داد: صنعت، 
معدن و تجارت خانواده بزرگی اســت و امروز 
بخش کوچکی از مدیران خدمتگزار این حوزه در 

این جلسه جمع شده اند.
تولیدکنندگان و مدیران حوزه تولید، 
فرماندهان و رزمندگان جنگ اقتصادی

وزیر صمت تصریح کرد: در دوره جنگ تمام عیار 
و نابرابــر اقتصــادی و تحریم هــای ظالمانه، 
تولیدکنندگان و مدیران حوزه تولید، فرمانده هان 
و رزمنــدگان این جبهه هســتند و پذیرش 
مسئولیت در این شرایط، ارزش بالای کار آنان را 
نشان می دهد که البته پیروزی ما نزدیک است 
و باید با اخلاص و برای رضای الهی گام برداریم. 
رحمانی خاطر نشان کرد: دشمنان تصور می 
کردند که تا پایان سال ۹۷، نقشه خبیثانه آنها 
برای به تعطیلی کشاندن صنعت و تولید کشور 
ما به نتیجه می رسد که این تصور غلط شکست 

خورد و دشمنان به ارزوی خود نرسیده اند.
افزایش صدور جواز تاسیس، پروانه بهره 

برداری و تولیدات منتخب کشور
وی گفت: امروز آمار صدور جواز تاسیس و پروانه 
بهره برداری و تولید کالاهای منتخب در ۸ ماهه 

امسال افزایشی بوده است.
رحمانی افــزود: صدور پروانه بهره برداری در ۸ 
ماهه امســال، 5.۹ درصد رشــد داشته و جواز 
تاسیس با ۱۶.۷ درصد افزایش مواجه بوده است 
که نشــانگر علاقه مردم به بخش تولید است؛ 
همچنین تولید بیش از دو ســوم محصولات و 
کالاهای منتخب، دارای افزایش نسبت به سال 

قبل بوده است.
وی اعلام کرد: تولید وانت 5.۳ و تولید تراکتور 
۲۰.۲ درصد افزایش داشته است، تولید روغن 
نباتی ۴.۸ درصد و تولید داروی انسانی ۳۰.۱ 
درصد افزایشی بوده است . وزیر صمت تصریح 
کــرد: تولید در حوزه الیاف و نــخ و...، عموما 

افزایشــی بوده است، در چرم و کفش و عمده 
لوازم خانگی تولید با رشــد مواجه بوده است. 
رضا رحمانی در نشســت مشترک با مدیران 
ســازمان ها و شــرکت های بزرگ صنعتی و 
معدنی کشور گفت: در ۸ ماهه امسال، تولید 
صنایع غذایی ۱5 درصد، فولاد خام ۶.5 درصد، 
محصولات فولادی ۶.۶ درصد، کاتد مس ۱۳ 
درصد، شیشه جام ۱۰.۲ درصد ، سیمان ۷.۲ 
درصد افزایشی بوده است. وی اضافه کرد: در 
ســالجاری در وزارت صمــت ۷ محور برنامه 
اجرایی در دستور کار داریم، از جمله تعمیق 
ساخت داخل، توسعه صادرات، معادن و توسعه 
معدن، فناوری، فضای کسب و کار، شیوه های 
نوین لجستیک تجاری و تامین مالی که ذیل 

این موارد ۳۴ برنامه در حال انجام است.
چه تحریم باشیم و چه نباشیم ساخت 

داخل باید پیگیری شود
وزیر صنعت، معدن و تجــارت تصریح کرد: از 
انعکاس مطلوب دستاوردهای حوزه تولید توسط 
رسانه ها تشکر می کنم و تاکید دارم چه تحریم 
باشیم و چه نباشیم ساخت داخل باید مورد توجه 

و پیگیری قرار گیرد.
رحمانی خاطر نشــان کرد: مهمترین کار ذیل 
برنامه هــای وزارت صمت حفظ جریان تولید 
است که در همین راستا در یک سال اخیر در کنار 
همت و پیگیری و بازدید از استانها و شهرستانها، 

در برخی بخش ها تصمیمات جدی گرفتیم.
وی تاکید کرد: خوشــبختانه در این بازدیدها 
تاکید عموم استانداران بر این محور بوده است 

که حتی یک واحد تعطیلی به ســبب شرایط 
حاضر نبوده است و البته دوندگی، تصمیمات 
درســت و حضــور باانگیزه و بــا علاقه بخش 
خصوصی در ایجاد این شرایط کاملا موثر بوده 
است. رحمانی گفت: این فرمایش مقام معظم 
رهبری کــه حفظ وضعیت موجــود تولید و 
اشتغال، یک کار جهادی است، امروز باید نصب 
العیــن اعضای هیات مدیــره و مدیران عامل 
شرکتها باشد و البته به معاونین و روسای استانها 
تاکید میکنم که مهمترین کار حفظ وضعیت 
تولید است. وی اعلام کرد: از ابتدای سال جاری 
بیش از ۶5۰۰ واحد مشکلاتشان در ستاد های 
تســهیل و رفع موانع تولید مورد بررسی قرار 
گرفته و 5۸ درصد مصوبات این ستاد اجرایی 
شده و ۴۲ درصد مصوبات نیز با جدیت در حال 
پیگیری است. وزیر صنعت، معدن و تجارت در 
نشست مشترک با مدیران سازمان ها و شرکت 
های بزرگ صنعتی و معدنی گفت: امروز مسئله 
مهم کشور تولید است و تابلوی تولید باید جلوی 
چشم همه دست اندرکاران و مسئولان مرتبط 
قرار گیرد. رحمانی افزود: حفظ اشتغال و توسعه 
اشتغال و توسعه مناطق، وابسته به رونق تولید 
است، لذا نهضت ساخت داخل را برای استفاده 

از توان موجود کشور راه انداختیم.
واردات هر کالایی که امکان ساخت 

داخل دارد، حرام است
وی ادامه داد: ســاخت داخل از فرمایشــات 
مقام معظم رهبری است و ایشان فرمودند که 
واردات هر کالایی که امکان ساخت داخل دارد، 

حرام اســت و ما دنبال فرهنگ ســازی برای 
موضوع نهضت ساخت داخل هستیم و در این 
حوزه برنامه داریم. رحمانی اضافه کرد: در حوزه 
ساخت داخل کاهش ارزبری ۱۰ میلیارد دلاری 
را تا افــق ۱۴۰۰ دنبال می کنیــم و در قالب 
میزهای ساخت داخل جلو می بریم که در همین 
راستا سامانه توانیران به عنوان یک نمایشگاه 
دائمی معرفی نیازمندی ها و عرضه توانمندی 
ها تا پایان آذرماه راه اندازی می شود، شرکتهای 
بزرگ مانند خودروسازی ها و فولادی ها باید 
نمایشگاه دائمی نیازهای ساخت داخل خود را 

داشته باشند.
وی تاکید کرد: تا زمانی که حتی یک قطعه برای 
داخلی ســازی داریم باید این نمایشگاه های 
ساخت داخل و نیازهای داخلی سازی برپا باشد 
و البته انجمن ها و تشکل ها به صورت مشترک 
و گروهــی با پلتفرم های مشــترک و تجمیع 
نیازمندی ها به برگزاری اینگونه نمایشگاه ها 

مبادرت ورزند.
وزیر صمت گفت: برخی جاها واحدهای تولیدی 
با تجمیع نیازهای خود با دیگر شرکتها به برپایی 
نمایشگاه نیازهای داخلی سازی اقدام کنند و 
همچنین برگزاری نمایشگاه داخلی سازی در 
کنار هر نمایشگاهی که برگزار می شود در دست 
اقدام است و در این نمایشگاه ها استارت آپ ها و 

دانش بنیان ها نیز باید مورد توجه قرار بگیرند.
ضرورت سالم سازی و رعایت ضوابط 

قانونی
رحمانی با اشــاره به سرمایه گذاری بالغ بر ۳.۶ 
میلیارد دلار در حوزه صنایع معدنی کشور افزود: 
انگیزه ما فراتر از این شــرایط است، و به عنوان 
نمونه آلومینیوم  جنوب ۱.۲ میلیارد دلار سرمایه 
گــذاری دارد کــه ۳۰۰ هزارتــن به ظرفیت 

آلومینیوم کشور اضافه خواهد کرد.
وی تاکید کرد: باید حس کنیم که برای کشور 
مفیدیم، انگیزه ما این است و با گردش درست 

کار، شرایط برای جذب نخبگان فراهم شود.
رحمانی ادامه داد: استراتژی کلان ما استفاده از 
نظرات نخبگان و جذب خدمات و مشاوره اساتید 
و نخبگان و صاحب نظران دانشــگاهی است و 
همچنین اعتقاد داریم مدیریت ها باید دوره ای 
شوند تا ظرفیت ها فعال شود و در همین راستا 

تفویض اختیارات را به استانها دادیم.

راههایخودکفاییتولیدخودرو
سعید مدنی کارشناس ارشد صنعت 
خودرو: کلمه تحریم ترســناک و 
نگران کننده است و قطعا می تواند 
تاثیر خود را بر فرآیند تولید بگذارد. 
در این میان باید به فکر راهکارهایی 
بــود کــه بواســطه آن بتوانیم از 
چالش هایــی که تحریــم ایجاد 
می کند، بگذریــم و اجازه ندهیم 

صنعت کشور، آسیب ببیند. 
سال های گذشــته وقتی تحریم 

صنعت خودرو آغاز شد، اتاق مبادله ارزی شکل گرفت و تولیدکنندگان از 
آن طریق ارز مورد نیاز خود را تأمین می کردند. در شرایط فعلی هم باید به 
صنعت خودرو نظم دهیم و با کشورهایی همکاری کنیم که نصف و نیمه با 
ایران همکاری می کنند و تحت تأثیر کامل تحریم ها نیســتند.  اگر این 
کشورها را جایگزین کنیم، می توان در زمینه تولید خودرو، به نحو مطلوبی 
فعالیت کرد. دومین مسأله ای را که می توان پیگیری کرد حرکت به سمت 
خودروهای پرتیراژ است.  هرچند برخی از این خودروها از رده خارج هستند 
اما در مقطع فعلی و برای آنکه بتوان نیاز مردم را پاسخ داد، می توان به سمت 
تولید این خودروها رفت چرا که امکان واردات قطعات آنها وجود دارد. توصیه 
دیگری که برای صنعت خودرو دارم حرکت به سمت برند داخلی است.  
در سال  جاری یکی از خودروسازان اولین محصول از خانواده sp100 را 
رونمایی کرد، هر چند این امر با تأخیر دو ساله روبه رو بود، ولی همین که 
خودروســازان متوجه شدند برای توســعه باید به سمت برندسازی و 
داخلی سازی بروند، اقدام شایسته ای است. سال های گذشته برای آنکه در 
تولید خودرو به خودکفایی برسیم، تولید موتورهای سه سیلندر پیگیری 
شد اما هنوز به سرانجام نرسیده است.  حال که برخی از مسائل ارزی در 
حال حل شدن است می توان برای تولید واقعی برنامه ریزی کرد. اگر طراحی 
خودرو به صورت جدی دنبال شود، تأمین قطعه از شرکت های بزرگ و 

حتی کوچک و متوسط امکانپذیر می شود. 
شرکت های سازنده قطعه برای ساخت قطعه با برند سایر کشورها مشکل 
دارند اما اگر برند ایرانی باشد، آنها نیاز به گرفتن مجوز ندارند و از سویی امکان 
صادرات خودرو با برند ایران هم فراهم می شود. باید این مهم را هم پذیرفت 
که در شرایط فعلی طراحی خودرو زمانبر است ولی می توان پلتفرم های 
فعلی را توسعه داد.  همچنین در این شرایط تولیدکنندگان خودرو که 
 ظرفیــت کمتری دارنــد می توانند برای یک پلتفرم با خودروســازان 
همکاری کنند.  این مجموعه ها که شاید تولیدشان به ۱5۰ هزار دستگاه 
در سال برسد امکان و بودجه طراحی خودرو را ندارند.  از این رو در صورت 
همکاری با مجموعه های بزرگ می توانند فعالیت های خود را توسعه دهند. 
حتی توسعه پلتفرم می تواند از خودروهای چینی باشد که در ایران در حال 
تولید است.  معتقدم وضعیت صنعت خودرو بعد از ۴ الی 5 ماه بهبود پیدا 
می کند. شاید طی چند و حتی تا سه ماه آینده این صنعت با چالش هایی 
روبه رو باشد اما این امر موقتی است.  خودروسازان وقتی روی ریل واقعی 
خود قرار گیرند می توانند نیاز کشور را پاسخ دهند. از طرفی ما در کشور 
تعداد قابل توجهی خودرو فرســوده داریم و به طور متوسط به ۱.5 الی 
۲میلیون خودرو نیاز داریم.  لذا با چنین درخواست هایی صنعت خودرو 
باید نسبت به تولید داخلی و تقویت برند ملی اقدام کند. اگر بخواهیم حداقل 
۲ میلیون خودرو فرسوده را از رده خارج کنیم، ۲۰ تا ۳۰ میلیارد دلار پول 
نیاز است.  از آنجا که در کشور چنین پولی نداریم خودروسازان باید  فعالیت 
خود را توسعه دهند. اکنون خودروسازان با کمبود قطعه مواجه هستند و 
برای آنکه خط تولید با مشکل مواجه نشود، خودرو را تولید و منتظر قطعه 
هستند.  از این رو باید این مهم عارضه یابی شود. باید ببینیم که چگونه 
می توان این مشکل را حل کرد تا روند تولید مانند گذشته حفظ شود. اگر 
می خواهیم این صنعت با سرعت پیشرفت کند و در تأمین قطعه هم با 
کمبودی روبه رو نشود، خصوصی سازی واقعی آن است. با خصوصی سازی 
صحیح صنعت خودرو فضا برای جهش پیدا می کند. این را هم باید در نظر 
گرفت که دست خودروسازان به جهت منابع مالی بسته است. وقتی منابع 
مالی محدود باشد برخی از فعالیت های زیرساختی را نمی توان با سرعت 
پیگیری کرد و به سرانجام رساند. خودروسازان برای تأمین نقدینگی همواره 
سراغ بانک ها رفتند و همین امر باعث شده که چابک نباشند. نرخ سودهای 

بالا و عدم حمایت های لازم مانع بزرگی بر سر راه صنعت خودرو است.

یادداشت

طرحساماندهیبازارخودرواصلاحشد
 نمایندگان در نشست علنی مجلس شورای اسلامی در جریان 
بررسی طرح یک فوریتی ساماندهی بازار خودرو اعاده شده از 
شورای نگهبان با اصلاحات صورت گرفته در ماده ۲ این طرح 
بــا ۱۲۰ رأی موافق، ۴۰ رأی مخالف و ۸ رأی ممتنع از ۱۹۹ 
نماینده حاضر در جلسه موافقت کردند. ماده ۲ به این شرح 
اصلاح شــد: دولت موظف اســت طی مدت سه ســال از 
لازم الاجراءشدن این قانون با اجرای صحیح سیاست های کلی 
اصل چهل و چهارم)۴۴( قانون اساسی و سیاست های کلی 
تولیــد ملی و حمایت از کار و ســرمایه ایرانــی با اقدامات 
سیاستگذاری، نظارتی و تنظیم گری)رگولاتوری( و رعایت 
قانون اجرای سیاست های کلی اصل چهل و چهارم)۴۴( قانون 
اساســی مصوب ۲5/  ۳/ ۱۳۸۷ و اصلاحات بعدی آن زمینه 
رقابت پذیری در صنعت خودرو را فراهم نماید. در ادامه بررسی 

این طرح بعد از اینکــه اصلاح ماده ۴ با موافقت نمایندگان 
مواجه نشد در پی پیشنهاد ارائه شده از سوی بهرام پارسایی 
سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس مبنی بر اصرار بر اصل 
ماده ۴ در نهایت نمایندگان با ۱۳۷ رأی موافق، ۲۸رأی مخالف 
و 5 رأی ممتنع از مجموع ۱۹۹ نماینده حاضر در جلسه با اصل 
این ماده موافقت کرده بنابراین این ماده به دلیل اصرار مجلس 
برای بررسی به مجمع تشخیص مصلحت نظام ارسال می 
شود. اصل ماده ۴ بدین شرح است: واردات خودروهای سواری 
تمام برقی و ترکیبی) هیبریدی( تا زمان تولید آنها در داخل از 
پرداخت حقوق ورودی معاف می باشد. دولت موظف است 
زمینه تولید داخل خودروهای مذکور را ظرف مدت پنج سال 
فراهم نماید. هزینه های مالی ناشی از اجرای این ماده از محل 
درآمدهای ناشی از اجرای حکم تبصره ذیل ماده )۳( این قانون 

تأمین می گردد. نمایندگان مجلس با حذف ماده ۷ نیز موافقت 
نکرده به همین دلیل بهرام پارسایی در پیشنهادی مطرح کرد 
که به جای دوره 5 ساله که در متن اصل ماده ۷ آمده عبارت 
طول عمر مفید خودرو قرار داده شــود کــه در نهایت این 
پیشنهاد با ۱۰5 رأی موافق، ۹۲ رأی مخالف و 5 رأی ممتنع 
از مجموع ۱۹۹ نماینده حاضر به تصویب رسید. متن ماده ۷ 
بدین شرح اصلاح شد: در صورت وقوع تصادف در طول عمر 
مفید خودرو و ارجاع به کارشناســی، کارشناســان رسمی 
موظفند میزان عیب و نقص ناشی از تولید خودرو در ایجاد 
تصادف و عامل حادثه را ذکر نمایند. شرکت سازنده داخلی یا 
نماینده رسمی شرکت سازنده خارجی به میزان دخالت نقص 
خودرو در علت وقوع تصادف و نقش ایمنی خودرو در میزان 

خسارت و تلفات حادثه، دارای مسؤولیت مدنی است.



 

 حجت الاسلام نصرالله پژمانفر  عضو کمیســیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 
درخصوص میزان وام ازدواج در لایحه سال ۹۹ گفت: یکی از مصادیقی که وجود دارد این 
است که وام ازدواج را افزایش دهند و سنوات آن را نیز بیشتر کنند. وی افزود: متاسفانه با 
توجه به پیش بینی زمان کوتاه برای برگشت وام ازدواج، یک مقداری اقساط آن زیاد است 
که برای زوجین سخت است که اولا باید تقسیط را بیشتر کنند و دوم اینکه باید درباره 
تسهیلات تجدید نظر کنند که مقداری بیشتر شود.  وی در ادامه گفت: متاسفانه چند روز 
پیش یکی از مسئولان مطلب اشتباهی را  مبنی بر اینکه بالا بودن سقف وام ازدواج موجب 
این شده تعدادی از افراد در سنین پایین ازدواج کنند، گفته بودکه این نوع فضاسازی های 
غیرکارشناسی که واقعا دور از منطق است، موجب شده که موضوع ازدواج در کشور ما با 
مشکلات فراوان بسیاری مواجه شود. ایشان با تاکید بر اینکه  هر نوع حمایتی که برای 
تشکیل زندگی حداقلی جوان ها لازم باشد را باید در نظر بگیریم، تصریح کرد: واقعا مقدار 
۳۰ میلیون تومان وام ازدواج بر هر یک از زوجه که روی هم نهایتا ۶۰ میلیون تومان می 
شود جوابگوی یک سوم یا یک چهارم هزینه های زوجین از مقدمات زندگی گرفته تا تهیه 

لوازم و برگزاری مراسم ازدواج نمی شود.

وامازدواججوابگوی
هزینههایازدواج
نیست

نصرالله پژمانفر

مهدی جمالی نژاد معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزیر 
کشوراضافه کرد: یکی از برنامه های دولت فراهم نمودن زمینه افزایش 
بهره گیری از توانمندی شرکت های داخلی برای اجرای پروژه های عمران 
شهری، تولید وسایل حمل و نقل عمومی شهری و تجهیزات موردنیاز 
شهرداریها و دهیاریها و مبلمان شهری و روستایی است. وی با بیان اینکه 
یکی از اولویتهــا در گام دوم انقلاب، حضور موثــر بخش خصوصی و 
شرکتهای دانش بنیان در عرصه امور عمرانی و فنی  و در راستای تحقق 
اقتصاد مقاومتی است، خواســتار برنامه ریزی شهرداریها برای انتخاب 
پیمانکاران توانمند و همچنین برنامه ریــزی به منظور حضور بخش 
خصوصی در عرصه تکمیل پروژه های نیمه تمام، تاکید نمود. شایان ذکر 
است بزرگترین پروژه عمرانی شهرداری گرگان که هزینه اجراي آن بالغ 
بر5۰ میلیارد تومان شامل سه قسمت و با هدف انتقال ترافیک از شهر 
گرگان به بلوار جدیدالاحداث خلیج گرگان و کمربندي راه اندازي شده 

است.  ساماندهي و بازآفریني میدان بسیج طي 5 ماه اجرا شده است.

حضورموثربخش
خصوصیوشرکتهای
دانشبنیان

مهدی جمالی نژاد

سیدحسین میرباقری مهر آبادی رئیس اتحادیه فروشندگان کاغذ و مقوای تهران با 
اشاره به این که در حال حاضر در بازار کمبود کاغذ نداریم گفت: زمانی که بازار در 
دست بخش خصوصی قرار می گیرد، رقابت به وجود می آید و نتیجه این رقابت 
کاهش قیمت هاســت. وی در خصوص ارائه بسته های مخصوص تبلیغاتی به 
نامزد های انتخاباتی اظهار داشــت: اطلاعی از صحت این خبــر نداریم، اما اگر 
بسته های مخصوص تبلیغاتی اختصاص یابد، قیمت کاغذ در بازار کنترل می شود و 
زمانی که بازار در دست بخش خصوصی قرار می گیرد، رقابت به وجود می آید و 
نتیجه این رقابت کاهش قیمت هاست با این کار، کاغذ در بازار افزایش قیمت و 
نامزد ها نگرانی برای تهیه کاغذ نخواهند داشت و عده ای ممکن است در بازه زمانی 
انتخابات فرصت طلبی کنند و منجر به گرانی کاغذ شوند. وی گفت: از آنجاکه در 
گذشته کاغذ با ارز دولتی ۴۲۰۰ تومانی وارد می شد، در انحصار افراد خاصی بود، اما 
اکنون قیمت هر بند کاغذ که با دلار آزاد وارد می شود نسبت به چند ماه گذشته 
کاهش ۲۰۰ هزار تومانی داشته است و ممکن است بازار کاذبی در این ایام اتفاق 

بیفتد و نهاد های نظارتی باید جلوی این اتفاق را قبل از رخداد بگیرند.

درحالحاضردر
بازارکمبودکاغذ
نداریم

سیدحسین میرباقری

محسن هاشمی  رئیس شورای شــهر تهران گفت: وضع هوا افتضاح است و باید 
تصمیم جدی در باره اجرای وظایف نهادهای مختلف در این رابطه گرفته شود. وی 
در حاشیه جلسه علنی دیروز شورای شهر در پاسخ به پرسش خبرنگاری مبنی بر 
این که چرا هیچ کدام از اعضای شورا در مورد آلودگی هوا تذکر ندادند، گفت: وقتی 
رئیس تذکر می دهد انگار شورا تذکر داده و اظهارنظر کرده است.وی در این موردکه 
برای مهار آلودگی هوا چه باید کرد گفت: در شبکه افق به طور مفصل دلایل آلودگی 
هوا و این که کدام بخش حاکمیتی و کدام دولتی است و شورای شهر و شهرداری 
چه اختیاراتی در این حادثه دارند را تشریح کردم.هاشمی در باره این که نمایشگاه 
الکامپ در حال برگزاری است، در حالی که آلودگی هوا به دلیل ترافیک در این 
منطقه بالاست، گفت: این که کدام فعالیت ها در زمان آلودگی هوا ادامه داشته باشد 
و کدام متوقف شود، باید در کمیته اضطرار که توسط استانداری برگزار می شود 
مشخص شود.رئیس شورای شهر تهران در این مورد که گفته می شود شهردار 
تهران اعلام کرده است شاخص آلودگی هوا اگر به ۲۰۰ می رسید باید شهر را تخلیه 

می کردند، گفت:دوشنبه شب شاخص از عدد ۱۸۷ بالاتر نرفت.

وضعهواخطرناکاست
نهادهابایدبهوظایف
خودعملکنند

محسن هاشمی

نصرالله سردشتی مدیرعامل شرکت ملی نفتکش گفت: در سال جاری با تکیه بر 
همت متخصصان داخلی ۲۰ فروند نفتکش در داخل کشور تعمیر شده یا خواهد 
شد. وی درباره شرایط تعمیر نفتکش ها در داخل کشور تصریح کرد: با اینکه امسال 
هیچ نفتکشی را برای تعمیر به خارج از کشور نفرستادیم، تاکنون ۱۰ فروند کشتی 
را در دریای بندرعباس تعمیر کرده ایم و دو نفتکش دیگر هم چندی پیش برای 
تعمیرات وارد حوضچه خشک شد. طبق برنامه ریزی های انجام شده طی پنج ماه 
آینده برنامه تعمیر هفت تا هشت فروند نفتکش را در دست انجام داریم؛ برآیند 
کلی این روند مطلوب بوده و بدون مشکل در حال انجام است. وی در پاسخ به 
اینکه آیا تعمیرات نفتکشی که اخیرا دچار آسیب شده بود نیز انجام شده است، 
توضیح داد: تعمیر این نفتکش ها نیز بدون مشکل در حال انجام است، البته برخی 
از این نفتکش ها حامل بار هستند، اما مشکلی برای تعمیر وجود ندارد و تعمیر آن 
انجام شده است. ضمن اینکه فعلا برنامه ای برای خرید کشتی )نفتکش( جدید 
وجود ندارد. وی با تأکید بر اینکه به تحریم کنندگان ایران تسلیت می گوییم، گفت: 

امسال صادرات غیرنفتی کشور ۲/۲ درصد نسبت به سال ۹۷ رشد داشته است.

تعمیر20نفتکش
ایرانیباتکیهبر
توانداخلی

نصرالله سردشتی 

اشرف بروجردی رئیس مرکز اسناد و کتابخانه ملی کشور گفت: کمک به بهره مندی 
نابینایان از فناوری و تکنولوژی های نوین نظیر سیستم های رایانه ای مجهز به خط بریل 
نیازمند خدمات بیمه ای است. وی از آمادگی سازمان اسناد و کتابخانه ملی به عنوان قطب 
فرهنگی کشور در خصوص حفظ و گسترش بریل فارسی و ایجاد هم افزایی و کاهش 
دشواری های پیش رو خبر داد و افزود: عدم دسترسی بریل برای نابینایان و کمبود منابع 
اطلاعاتی، نابینایان را از لحاظ املائی ضعیف کرده است.  وی اظهار داشت: دسترسی 
نابینایان به منابع بسیار محدود است و یک تا پنج درصد از منابع اطلاعاتی مکتوب در 
دسترس این نابینایان قرار می گیرد و بر این اساس بی توجهی به بریل باعث محدودیت 
مضاعف در زمینه دسترسی اطلاعات برای نابینایان و افزایش شکاف اطلاعاتی می شود؛ 
بنابراین باید از ظرفیت  های بریل به طور موثری استفاده شود. ایشان به برخی از راهکارها 
جهت توسعه و گسترش بهره برداری از خط بریل اشاره کرد و گفت: وزارت ارتباطات و 
فناوری اطلاعات و معاونت علمی فناوری ریاست جمهوری از طریق شرکت  های دانش 
بنیان و پارک  های علم و فناوری در زمینه تلفیق »بریل و فناوری« و همچنین حمایت از 

محصولات فناورانه، سخت  افزارها و نرم  افزارهای نوین بریل اقدام کنند.

بهرهمندی
نابینایاناز
فناوریهاینوین

اشرف بروجردی

فرشاد مقیمي گفت:  ایران خودرو قادر است متناسب با سیاست هاي دولت و 
به منظور پاسخگویي به نیاز مشتریان و تامین ناوگان حمل  نقل عمومي، 
محصولات دوگانه سوز با شمارگان بالا تولید و عرضه کند.  وي افزود: با 
برنامه ریزي هاي صورت گرفته، در زمستان امسال، تعداد تولید روزانه انواع 
محصولات دوگانه ســوز از جمله  ســمند، ۴۰5،   پارس و آریسان روند 
افزایشي خواهد داشت، به گونه اي که از تعداد تولید روازنه ۳۳۰ دستگاه در 
دي ماه، به 55۰ دستگاه در بهمن و ۸۰۰ دستگاه در اسفند خواهد رسید.  
مدیرعامل ایران خودرو تاکید کرد:  درحال حاضر با توجه به مصوبه شوراي 
اقتصاد و عقد تفاهم نامه بانک ملت و وزارت نفت در راستاي تامین منابع 
مالي براي گازسوز کردن خودروها و نیز افزایش انگیزه اقتصادي این اقدام با 
توجه به بازنگري در قیمت بنزین، تقاضا براي خودروهاي دوگانه ســوز 
افزایش یافته است. مقیمي خاطر نشان کرد:   خودروهاي دوگانه سوز در ایران 
خودرو منطبق با اســتانداردهاي روز جهاني تولید مي شود و  هیچ گونه 

مشکلي از نظر تامین قطعات تولید خودروهاي دوگانه سوز وجود ندارد. 

بیشاز34هزار
خودرودوگانهسوز
واردبازارميشود

فرشاد مقیمي

علی لاریجانی رئیس مجلس شورای اســلامی در جلسه علنی  و پس از 
قرائت گزارش رئیس دیوان محاســبات درباره بودجه شرکت های دولتی 
گفت: گزارشی که قرائت شد نشان داد حتماً ســازمان برنامه و بودجه و 
کمیسیون تلفیق بودجه باید تصمیمات دقیقی درباره بودجه شرکت های 
دولتی بگیرند. وی با اشاره به موضوع بنزین در بودجه سال آینده، افزود: 
بخشی از درآمدهای حاصل از فروش بنزین از توزیع در داخل کشور است اما 
ما بخشی از بنزین را صادر می کنیم که باید مابه التفاوت درآمدهای حاصل 
شده به عنوان منابع دولت محسوب شود. این همچون وضعیت نفت است. 
باید کمیسیون برنامه به این موضوع توجه کند سیاست کشور جلوگیری از 
خام فروشی است. اما فرآورده ها را می توانیم بفروشیم که باید فرآورده ها به 
عنوان درآمد حساب شوند این اشکالی است که به عنوان درآمد در بودجه 
نمی آید و باید حل شود.رئیس مجلس شورای اسلامی همچنین خواستار 
شفاف شدن مالیات شرکت های دولتی شد و گفت که باید مشخص شود 

چقدر منابعی که شرکت های دولتی به دست می آورند در بودجه می آید.

مالیاتشرکتهای
دولتیباید
شفافشود

علی لاریجانی

 حمید قاسمی معاون مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی با بیان 
اینکه استفاده از گاز ال.پی.جی به عنوان سوخت خودروها بسیار خطرآفرین 
است، اعلام کرد: هیچ جایگاه عرضه گاز ال.پی.جی برای خودرو در کشور 
فعال نیست چون این گاز مصرف خانگی دارد و برای خودرو طراحی نشده 
است. وی ادامه داد: اگر شخصی در مراکز غیرقانونی تبدیل سوخت را انجام 
دهد علاوه بر ریسک جانی و مالی که به دنبال خواهد داشت سال آینده با 
هوشمند سازی جایگاه  ها، سوخت به این دسته از خودروها تعلق نمی گیرد 
چون فاقد گواهی سلامت سوخت هستند و دوربین جایگاه  ها خودروهای 
مزبور را تشخیص می  دهد. وی در ادامه از مردم خواست از این گاز در جهت 
استفاده از سوخت خودرو استفاده نکنند چون بسیار غیر ایمن است. قاسمی 
تأکید کرد: هم اکنون مرکزی به عنوان تبدیل گاز ال. پی. جی به سوخت 
خودرو بصورت استاندارد در کشور وجود ندارد. وی هشدار داد: کارگاه های 
غیر مجاز این تبدیل را با تجهیزات و قطعات بی کیفیــت، فاقد اصالت و 

استاندارد انجام می دهند که بسیار حادثه ساز است. 

خودروهاییکه
غیرقانونیگازسوزشده
باشندسوختنمیگیرند

 حمید قاسمی

امیر وکیل زاده مدیرعامل شرکت پخش فرآورده های نفتی ایران گفت: باتوجه به 
سهمیه بندی و افزایش قیمت بنزین، تقاضا  برای گازسوز کردن خودرو ها بیشتر 
شده است. وی با اشاره به افزایش تقاضا ها برای تبدیل خودرو های تک سوز به 
دوگانه سوز گفت: پیش از این دولت از سال ۸۴ تا ۹۸ حدود یک میلیون خودرو 
را با کمک بلاعوض و به نوعی به شکل یارانه ای تبدیل کرد.او گفت: اما در این 
مقطع با توجه به ســهمیه بندی و افزایش قیمت بنزین تقاضا ها برای تبدیل 
خودرو ها نیز رشد داشته است. مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
ادامه داد: روزانه حدود ۲/ ۲۱ میلیون مترمکعب سی ان جی به خودرو های گازسوز 
و دوگانه سوز عرضه می شود و با توجه به توسعه جایگاه های عرضه گاز طبیعی 
فشرده )سی ان جی( در سال های اخیر، امکان دوبرابر کردن این ظرفیت تا بیش از 
۴5 میلیون مترمکعب نیز وجود دارد و حتی در صورت مصرف دوبرابری نیز این 
تعداد جایگاه پاســخگو اســت. همچنین علی محمودیــان، رئیس اتحادیه 
سوخت های جایگزین اعلام کرد: با سهمیه بندی بنزین و تمایل مردم به استفاده 

از گاز، ۷۰ هزار نفر برای دوگانه سوز کردن خودرو های خود ثبت نام کرده اند. 

ثبتنام۷0هزارنفر
برایدوگانهسوز
کردنخودرو

امیر وکیل زاده

 سازمان برنامه و بودجه در مورد مالیات نهاد های انقلاب اسلامی، اعلام کرد که جداول 
بودجه دارای مبانی محاسباتی خاص است و به صورت حرفه ای تنظیم می شوند. در این 
زمینه باید اعلام شود که تمام فعالیت های اقتصادی در نهاد های انقلاب اسلامی اعم از 
بنیاد مستضعفان و ستاد اجرایی فرمان امام )ره( در قالب شرکت ها صورت می گیرد و این 
نهاد ها مالیات خود اعم از مالیات بر ارزش افزوده و مالیات تکلیفی را پرداخت می کنند که 
این رقم برای بودجه سال ۱۳۹۹ حدود ۱5۰۰ میلیارد تومان برآورد می شود.طبق آنچه 
سازمان برنامه و بودجه اعلام کرده، شرکت های آستان قدس رضوی که ماهیت موقوفه ای 
دارند، مالیات خود را به خزانه پرداخت می کنند و از آنجا که موقوفه ها معاف از مالیات 
هستند، منابع مالیاتی مذکور صرف فعالیت های محرومیت زدایی فرهنگی و اجتماعی 
آستان قدس رضوی می شود و این رقم برای سال ۱۳۹۹ حدود ۶5 میلیارد تومان است. 
بر اساس اعلام سازمان برنامه، علت درج عدد یک در ردیف های درآمدی نهاد های ذکر 
شده استفاده حداکثری از ظرفیت تحقق منابع مربوط است که صرف هزینه هایی مانند 
عدالت آموزشی و تجهیز آموزشگاه های آموزش و پرورش با اولویت مناطق محروم موضوع 

ماده ۸۷ قانون تنظیم بخشی ازمقررات مالی دولت )۲( می شود.

نهادهایانقلابی
مالیاتهایخودرا
میپردازند

سازمان برنامه و بودجه

به گزارش سازمان خصوصی سازی با توجه به انتشار برخی اخبار نادرست توسط 
افراد غیرمسئول و غیرمطلع و بازنشر آن در خصوص زمان و میزان واریز سود سهام 
عدالت به اطلاع کلیه مشمولین سهام عدالت و اصحاب رسانه می رساند: طرح ملی 
توزیع سهام عدالت در راستای تحقق عدالت اجتماعی و در مسیر حرکت به سمت 
اجرای فرآیند توسعه سالم اقتصادی، تقویت واگذاری ها به منظور ارتقای سطح 
زندگی مردم، گسترش مالکیت خصوصی و توانمند سازی بخش خصوصی واقعی 
است. بر اساس مصوبه شــورای عالی اجرای سیاست های کلی اصل )۴۴( قانون 
اساسی، سازمان خصوصی سازی مکلف است تا زمان آزادسازی سهام عدالت، سود 
آن را از شرکت های سرمایه پذیر سهام عدالت دریافت و به آن دسته از مشمولینی 
که تاکنون با مراجعه به سامانه سهام عدالت نسبت به ثبت شماره شبای بانکی اقدام 
نموده اند واریز نماید و این سازمان در نظر دارد با توجه به میزان سود مصوب مربوط 
به عملکرد سال ۹۷ شرکت ها، همزمان با آغاز دهه مبارک فجر بر مبنای میزان سود 
دریافت شده، نسبت به تخصیص و واریز سود به مشمولین سهام عدالت با اولویت 

اقشار کم درآمد و آسیب پذیر جامعه تا پایان سال جاری اقدام کند.

واریزسود
سهامعدالت
باآغازدههفجر

سازمان خصوصی سازی
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مجیدصدری،مدیرعاملشرکتمخابراتایرانباانتشارپستیدرفضایمجازیاعلامکردکهبرایحمایتازرانندگانیکهبهصورتپیمانکاریدرشرکتمخابرات
حضوردارند،باتوجهبهتغییراتقیمتبنزین،برایجبرانبخشیازاینامرهمراهباقراردادجدید،کمکهزینهبنزیندرنظرگرفتهشدهاست.مجیدصدریدر
اینستاگرامخودنوشت:»گاهیحمایتوتوجهبهبرخیمسائلشایدتاثیریبزرگبرایعدهایبهدنبالداشتهباشدوسعیمنوهمکارانمدرمخابراتبویژهدرمواقع
خاصوغیرقابلپیشبینیهمینبودهتابتوانیمبهنحویباریازدوششماعزیزانکمکنیم.بههمینخاطربرایحمایتازرانندگانمحترمکهبهصورتپیمانکاریدر
شرکتمخابراتایرانحضوردارندوباتوجهبهتغییراتقیمتبنزین،برایجبرانبخشیازاینامرهمراهباقراردادجدید،کمکهزینهبنزینپرداختمیشود.این
مبلغبراساسکارکردومقدارکیلومترمصرفی)بابکارگیریسیستمGPSیامصرفمیانگینقبلی(محاسبهوپرداختمیشود.امیدارماینگاممثبت،رضایت
خاطرعزیزانخدوماینبخشازشرکتراجلبکندانشاءالله.«اکنونحدودیکماهاستکهطرحسهمیهبندیبنزیندرحالاجرااست.اینطرحبا

افزایشقیمتبزنینچهدرچارچوبسهمیهبندیوچهبهصورتآزادهمراهبود.

پرداختکمک
هزینهبنزینبه
رانندگانپیمانکار
شرکتمخابرات

زیان53هزارو746میلیاردتومانیشرکتهای
دولتیدرسالجاری

عادل آذر رییس دیوان محاســبات 
کشور با بیان اینکه شرکت های دولتی 
زیان ده بــوده و از دارایی های جاری 
خرج می کنند، گفت: در ســال ۹۸ 
میزان زیان شرکت ها در قانون، ۳ هزار 
و ۳۰۴ میلیارد تومان پیش بینی شده 
که در عمــل 5۳ هزار و ۷۴۶ میلیارد 

تومان زیان واقعی داشته ایم.
وی با بیان اینکه گزارش بودجه شــرکت های دولتی نمایی از کل 
بودجه شرکت ها، وضعیت کنونی شرکت ها و عمده شرکت های 
زیانده را شــامل می شــود، افزود: بررســی وضعیت عملکردی 
شرکت های دولتی نشان می دهد که آنها با وضعیت پیش بینی شده 
در قانون فاصله چشمگیری دارند، وضعیت واگذاری شرکت ها در 
ســال ۹۷، ۳۸۱ شرکت بوده و در سال ۹۸ به ۳۸5 شرکت رسیده 
است و در لایحه امسال واگذاری ۳۸۹ شرکتپیش بینی شده است.

رییس دیوان محاسبات با تصریح این موضوع که سال به سال تعداد 
شــرکتهای زیان ده در کشــور افزایش می یابد، ادامه داد: تعداد 
شرکت های زیان ده در سال ۹۷، ۱۰ شرکت پیش بینی شده بود، 
اما در عمل ما ۱۹۴ شرکت زیان ده داشته ایم، در سال ۹۸ تعدد ۶۷ 
شرکت زیان ده پیش بینی شده که در عمل ۱۹۷ شرکت زیان ده 
بوده اند، برای سال ۹۹، تعداد ۱۰۴ شرکت پیش بینی شده که باید 
منتظر ماند و دید که در عمل چه تعداد شــرکت زیان ده خواهیم 

داشت. مقایسه این اعداد، رقم وحشتناکی است.
وی افزود: در قانون سال ۹۷، میزان زیان ۲ هزار و ۴۷5 میلیارد تومان 
پیش بینی شــده که در عمل ۴5 هزار میلیارد تومان زیان واقعی 
شرکت ها را مشاهده می کنیم؛ در سال ۹۸ میزان زیان شرکت ها ۳ 
هزار و ۳۰۴ میلیارد تومان پیش بینی شــده که در عمل 5۳ هزار و 
۷۴۶ میلیــارد تومان زیــان واقعی داشــته ایم. آذر تصریح کرد: 
شرکت های دولتی از دارایی های جاری برداشت و خرج می کنند، 
تولید ثروت نمی کنند، شرکت ها زیان می دهند و به اصطلاح از جیب 
و از صندوق ها و ... خرج می کنند. رییس دیوان محاسبات ناکارآمدی 
ساختار و سیستم مدیریتی شرکت ها، عرضه کالا و خدمات تولیدی 
به شکل قیمت تکلیفی، افزایش بهای تمام شده خدمات تولیدی به 
دلیل افزایش سطح عمومی قیمت ها، بیش برآوردی درآمد شرکت 
ها به جهت سودده نشان دادن آنها و داشتن وظایف حاکمیتی غیر 
تجاری برخی شرکت ها )ســازمان هدفمندی یارانه ها و سازمان 
حمایت از مصرف کنندگان و تولیدکنندگان( را از عمده ترین دلایل 

زیانده بودن شرکت های دولتی عنوان کرد.

سورناستاری:خبر

بازیگرانسنتیحملونقلبافناوریهای
روزهمراهشوند

باحضوروزیرراهوشهرسازیرونماییشد

نخستین رویداد تخصصی حوزه راهداری 
نخستین رویداد تخصصی حوزه راهداری  در 
چهارمین نمایشــگاه بین المللی حمل ونقل 
لجستیک و صنایع وابسته با حضور وزیر راه و 

شهرسازی رونمایی شد.
به گزارش  اعتبار به نقل از پایگاه خبری وزارت 
راه و شهرســازی در چهارمیــن نمایشــگاه 
بین المللی حمل و نقل، لجســتیک و صنایع 
وابسته ، سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای 
همگام با سایر سازمان ها و بخش های حمل و 
نقل کشور به عرضه دستاوردها و خدمات خود 
پرداخــت که ضمــن آن نخســتین رویداد 
تخصصــی حوزه راهداری توســط وزیر راه و 

شهرسازی رونمایی شد.
 این گزارش حاکی است محورهای این رویداد 
کــه در آن طراحــی و توســعه طرح هــای 
دانش بنیان در حوزه راهداری کشور مورد توجه 
قرار می گیرد، پایش هوشمند راه های کشور، 
رویه هــای اقتصادی برای راه هــای فرعی و 
روســتایی، روش های نوین نگهداری راه ها، 
پل های سبک و سریع النصب در مواقع بحرانی، 
تأمین مالی راهداری و راه های روستایی، بهینه 
ســازی فنی و اقتصادی انواع حفاظ و افزایش 

دوام و خط کشی راه ها را در بر می گیرد.
بر اســاس این گزارش این طــرح  به عنوان 

نخســتین رویداد تخصصی طراحی و توسعه 
محصــولات دانش بنیان حــوزه راهداری، با 
هدف توسعه اکوسیستم کارآفرینی فناورانه و 
تجاری ســازی طرح ها و محصولات فناورانه 
دانش بنیان در این حوزه برنامه ریزی و اجرایی 

شده است.
این رویــداد تخصصی با حمایت ســازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای به عنوان متولی 
نگهداری زیرساخت های شبکه حمل و نقل 
جاده ای کشــور و با همکاری ســتاد توسعه 
فناوری هــای حــوزه فضایــی و حمل و نقل 
پیشــرفته معاونت علمی و فناوری ریاســت 
جمهوری، پردیس دانشکده های فنی دانشگاه 

تهــران، دبیرخانه برنامه علمی شــبکه های 
ارتباطی و حمل ونقل دانشگاه آزاد اسلامی و 
پژوهشــکده مدیریت توسعه و تجاری سازی 
محصــول نوین طراحی شــده و فراخوان آن 
همزمان با چهارمین نمایشــگاه بین المللی 
حمل و نقل، لجســتیک و صنایع وابسته، در 
مصلی امام خمینی )ره( تهران آغاز شده است.

رویداد تخصصی یاد شــده مبتنی بر فرایند 
نظام منــد مدیریــت طراحــی، توســعه و 
تجاری ســازی محصولات دانــش بنیان و بر 
اساس الگوی نوین فرآیند شتابدهی تاییدشده 
در معاونت علمی و فناوری طراحی و اجرایی 
شــده و فرآیندهــای شــتابدهی طرح ها و 

محصولات فناورانــه در آن به صورت ویژه در 
شتاب دهنده های تخصصی حمل و نقل، تکفا 

و لوکوتک، پیگیری خواهد شد.
به کارگیری تکنیک هــا و ابزارهای نوین در 
طراحــی و توســعه محصــولات فناورانه تا 
رویکردهای دقیق تجاری سازی محصولات در 
این رویداد و در قالب فرآیندی مرحله به مرحله 

در طی ده ماه دنبال خواهد شد.
شــایان ذکر اســت اســاتید، پژوهشگران و 
متخصصان مــی توانند طرح ها و محصولات 
خــود را در جهت شــرکت در ایــن رویداد و 
بهره بردن از تسهیلات و حمایت های درنظر 
گرفته شــده تــا پایان بهمن ماه امســال به 
دبیرخانه  واقع در پردیس دانشکده های فنی 
دانشگاه تهران ارسال کنند که طرح های برتر 
علاوه بر دریافت جوایز ویژه توســط سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای، معاونت علمی 
و شتاب دهنده های تخصصی حمل و نقل، تا 

مرحله تجاری سازی حمایت خواهند شد.
گفتنی است چهارمین نمایشگاه بین المللی 
حمل و نقل لجســتیک و صنایع وابســته با 
محوریت حمل و نقل هوشمند، پایدار و بهره ور 
۲۴ تــا ۲۶ آذر در مصــلای حضــرت امــام 

خمینی)ره( در حال برگزاری است.

سورنا ســتاری معاون علمی و فناوری 
رییس جمهــوری آییــن اختتامیه 
چهارمین نمایشگاه بین المللی حمل  و 
نقل لجســتیک و صنایع وابسته که با 
حضــور »محمد اســلامی« وزیر راه و 
شهرســازی همراه بود، در سخنانی به 
بازیگران ســنتی صنعت حمل ونقل 

توصیه کرد، در استارتاپ ها و شرکت های فناور سرمایه گذاری کنند، 
چراکه در رویارویی با زیســت بوم نوآوری، شرکت های دانش بنیان و 
استارتاپ ها در نهایت پیروز میدان خواهند بود. وی ادامه داد: چراکه رشد 
شرکت های دانش بنیان در کشور بسیار سریع اتفاق می افتد و بعضی از 
این کسب وکارها، رشد ۱۰ درصدی هفتگی را تجربه می کنند؛ فعالان 
صنعت حمل ونقل باید بتوانند خود را با این زیست بوم همراه کنند. وی  
در ادامه با اشــاره به تفاوت های هوشمندسازی و الکترونیکی کردن 
خدمــات، بیان کرد: هوشمندســازی، فراتــر از الکترونیکی کردن 
فرآیندهاست و می بایست این دو مفهوم تفکیک شود؛ هوشمندسازی 
زیرساختی کامل و نظام مند شکل می گیرد که تمامی نقش آفرینان 
صنعت، بتوانند با یکدیگر تعامل کنند؛ در حوزه حمل ونقل نیز باید به 
سوی هوشمندسازی خدمات حرکت کنیم. وی در ادامه با تاکید براینکه، 
رشد زیست بوم نوآوری و فناوری در کشور بسیار چشمگیر است، گفت: 
این رشد معنی دار را باید به فال نیک گرفت و بنده همه بازیگران اقتصادی 
کشور را به پیوستن به این قطار پرسرعت دعوت می کنم. رییس بنیاد 
ملی نخبگان در ادامه تاکید کرد: تحولی که ناشی از فعالیت استارتاپ ها 
و شرکت های دانش بنیان در اقتصاد کشور رخ داده است هرگز متوقف 
نخواهد شد و روزی را شاهد خواهیم بود که اقتصاد کشور با حضور این 
بازیگران جوان، تحولی اساسی را تجربه کند. به گفته ایشان، همه باید به 
زیست بوم نوآوری و فناوری کشور اعتماد کنند و با مشارکت جدی در 
این عرصه موفقیت خود را تضمین کنند در غیر این صورت شکست آنها 
۱۰۰ درصد اســت. در چهارمین نمایشــگاه بین المللی حمل ونقل 
لجستیک و صنایع وابسته، ۳۸۷ شرکت و سازمان مشارکت دارند که 
۱۲۰ شرکت دانش بنیان هستند و آخرین دستاوردهای خود در حوزه 
حمل ونقل را به نمایش گذاشته اند. در ادامه ۷ تفاهم نامه همکاری از 
جمله »توسعه حمل ونقل ریلی محصولات پستی«، »ایجاد پایانه تخلیه 
و بارگیری پارس آباد مغان«، »احداث دهکده لجســتیک در استان 
قزوین«، »نصب و راه اندازی سیستم علائم الکترونیک محور در راه آهن 
بافق/ کرمان« و »همکاری برای انجــام پروژه های همکاری فناوری 
اطلاعات« بین دو طرف به امضاء رسید. همچنین دو تفاهم نامه همکاری 
در حوزه استارتاپی میان معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری با 
سازمان هواشناسی و وزارت راه و شهرسازی با عناوین »توسعه اکوسیستم 
نوآوری و استارتاپی توسعه شهر هوشمند و مسکن« و »همکاری برای 

ساخت رادارهای هواشناسی« بین طرفین منقعد شد.

حضورشرکتمخابراتایرانباهدفحمایتازتولیدداخلدرتلکامپلاس
در بیستمین نمایشگاه بین المللی صنایع مخابراتی و اطلاع 
رسانی  )تلکام پلاس( محمدرضا بید خام ، مدیر کل ارتباطات 
و امور بین الملل شــرکت مخابرات ایران ، باتاکید بر اینکه 
رویکرد اصلی شرکت در حوزه توسعه ، حمایت از تولید داخلی 
اســت گفت : با همین رویکرد نیز در نمایشگاه تلکام پلاس 
حاضر شدیم . وی افزود : در دو سال گذشته ، قدم های بلندی 
در جهت بکار گیری تجهیزات مورد نیاز شــرکت مخابرات 
ایران از تولیدات داخلی برداشته شده که منجربه صرفه جویی 
ارزی حدود ۷۴ میلیون یورویی شده است. بید خام با اشاره 
به اینکه رویکرد شرکت مخابرات ایران ، تامین تجهیزات از 
تولید کنندگان داخلی با رعایت تمامی مسایل قانونی بوده 
است . گفت : با توجه به مراحل تست و آزمایش این محصولات 

و تجهیزات که در شرکت مخابرات ایران انجام می شود و با 
توجه به شاخص های فنی موجود ، می توان گفت که کیفیت 
این تجهیزات در حد قابل قبولی است و شرکت های داخلی 
در حال تلاش هستند که کیفیت محصولات شان را به نمونه 
هــای خارجی نزدیک تر کنند . وی رویکرد دیگر شــرکت 
مخابرات ایران در نمایشگاه تلکام پلاس را معرفی سرویس 
های تجاری اعلام کرد و گفت : سرویس های مختلف تجاری 
مانند را در مایشــگاه امســال معرفی می کنیم .  مدیر کل 
ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات ایران گفت : گروه 
مذاکره کننده شرکت مخابرات ایران نیز در نمایشگاه فعالند 
و سرویس های تجاری را به سایر شرکت و سازمان های حاضر 
معرفی می کنند . وی در باره نمایشگاه تلکام نیز گفت : به هر 

حال تلکام نمایشگاهی ۱۹ ساله با برندی شناخته شده بود 
که هر ساله در زمان مشخص و با سالن های متعدد برگزار می 
شد . به نظر من بهتر است تلکام به وضعیت قبلی بر گردد و 
در عین حال نقاط ضعف آن جبران شود ،زیرا تلکام پلاس با 

این شرایط ، انتظارات را برآورده نمی کند .



 

 حجت اله صیدی، مدیرعامل بانک صادرات ایران در سخنانی از تکمیل 
فرآیند فعال سازی رمز دوم پویای کارت های مشتریان این بانک خبر داد و 
گفت: خوشبختانه با اطلاع رسانی و آموزش های لازم، همه همکاران از 
آمادگی مناسبی برای راهنمایی مشتریان جهت فعال سازی رمز دوم پویا 
برخوردار شده اند و امیدواریم فعال سازی رمز دوم مشتریان با موفقیت از 
اول دی ماه عملیاتی شود. وی بر لزوم تشویق مشتریان به فعال سازی 
هرچه سریع تر رمز دوم پویای کارت های خود در دستگاه های خودپرداز و 
نصب اپلیکیشن رمزساز »ریما« و جلوگیری از انجام این امر به روزهای اول 
دی ماه تأکید کرد. در ادامه؛ مصطفی رحیمی شهواری، معاون شعب و 
بازاریابی بانک صادرات ایران گزارشی از آمادگی کامل شعب این بانک در 
سراسر کشور برای نصب برنامه »ریما« و احراز هویت مشتریان جهت فعال 
شدن رمز دوم پویا )یکبار مصرف( ارائه کرد. وی افزود: همه همکاران شعب 
سطح شبکه بانک صادرات ایران آگاهی های لازم را برای فعال سازی، پاسخ 

به سؤالات و رفع ابهامات در خصوص رمز دوم پویا کسب کرده اند.

رمزدومیکبار
مصرفازاولدیماه
عملیاتیخواهدبود

 حجت اله صیدی 

عبدالمجید پورسعید مدیرعامل بانک ایران زمین در خصوص الزام به کارگیری رمز دوم 
پویا از ابتدای دی ۱۳۹۸ گفت: ابزارهای پرداخت الکترونیک و دیجیتال که توسط بانک 
ها در اختیار مشتریان قرار گرفته بسیاری از خدمات بانکی را به خارج از محیط شعب 
منتقل کرده است. وی افزود: امنیت تراکنش ها در سمت بانک ها بسیار بالاست و ما از 
تمام امکانات و تکنولوژی های روز دنیا برای حفظ امنیت حساب ها و تراکنش ها استفاده 
می کنیم. اما در ماه های اخیر شاهد برخی سوء اســتفاده های از حساب های افراد 
هستیم. که بخشی از آنها به دلیل عدم رعایت اصول ایمنی از سوی مشتریان است. وی 
افزود: یکی از اقداماتی که در حال حاضر با ابلاغ بانک مرکزی توسط بانک ها اجرایی شده 
است، راه اندازی رمز پویا )رمز دوم اینترنتی( است. که این اقدام می تواند بسیاری از موارد 
فیشینگ و سوء استفاده از حساب های مشتریان را کاهش دهد. ایشان با اشاره به اینکه 
براساس اعلام پلیس فتا فیشینگ عامل شکل گیری یک سوم جرائم سایبری در کشور 
است گفت: به همین خاطر استفاده از رمز دوم یکبارمصرف به  جای رمز ثابت در دستور 
کار قرار بانک ها قرارگرفته است؛ به طوری که پیش بینی می شود با جایگزین شدن رمز 

یکبارمصرف از سوی تمامی بانک ها، می توان تعداد زیادی از این موارد را کاهش داد.

مهمتریندغدغهبانک
هاارتقاءامنیت
حسابهایمشتریاناست

عبدالمجید پورسعید

محمدکاظم چقازردی مدیرعامل بانک سپه گفت: بعد از ادغام بانک های وابسته به 
نیروهای مسلح در بانک سپه، حدود ۱۸ درصد بازار پول کشور در اختیار این بانک 
قرار می گیرد.  وی در نخســتین گردهمایی مدیران ارشد بانک های وابسته به 
نیروهای مسلح و بانک سپه ضمن بیان مطلب فوق، افزود: کارکنان بانک سپه و 
بانک های ادغامی منسجم و همدل فرآیندهای ادغام را به شکل مطلوب و مورد 
تأیید مسئولان محترم عالی نظام و در چارچوب برنامه عملیاتی مربوط انجام 
می دهند. وی هدف از ادغام بانک های وابسته به نیروهای مسلح در بانک سپه را از 
منظر حرفه ای، کمک به اصلاح ساختار نظام بانکی کشور خواند و افزود: به دلیل 
اهمیت و ابعاد گسترده این ادغام، مدیران و کارکنان شش بانک در معرض قضاوت 
تمامی مسئولان نظام و مردم هستند، بنابراین باید فرآیندهای ادغام صحیح و 
اطمینان بخش عملیاتی و اجرا شوند که به بحمدالله تاکنون نیز این چنین بوده 
است. چقازردی افزود: این بانک به موضوع ادغام از بعد نیروی انسانی نگاه پیوندی 
دارد و باید انسجام، همدلی و تشریک مساعی بین آحاد مدیران و کارکنان بانک 

سپه و بانک های ادغامی در اقصی نقاط کشور به طور روزافزون افزایش یابد.

سهم18درصدی
بانکسپهپساز
ادغامدربازار

محمدکاظم چقازردی

محمد لاهوتی رئیس کمیسیون تسهیل تجارت و توسعه صادرات اتاق 
بازرگانی تهران گفت: انتظار می رود رئیس جمهور درباره حذف دلار 
۴۲۰۰ تومانی در سال ۹۹ شجاعت به خرج دهد. وی گفت: به رغم 
همه مشکلات موجود در ذات دلار دولتی، مجددا شاهد نرخ ۴۲۰۰ 
تومانی ارز در بودجه هســتیم؛ در حالی که تمــام صاحب نظران و 
اقتصاددانان معتقدند ارز ۴۲۰۰ تومانی به دســت اقشار آسیب پذیر 
نمی رسد و بر همین اســاس، اصرار دولت بر ماندگاری این نرخ در 
بودجه، هیچ گونه توجیهی ندارد. وی تصریح کرد: نکته دیگری که در 
لایحه بودجه سال ۹۹ کل کشور به چشم می خورد، در نظر گرفتن 
نرخ ۸5۰۰ تومانی ارز در سامانه نیما اســت که اگر چه عدد آن در 
بودجه به ثبت نرسیده است اما این رقم از سوی رئیس جمهور مطرح 
شده و حال این موضوع جای سوال دارد که اگر سامانه نیما بر اساس 
عرضه و تقاضا کار می کند، نرخ ۸5۰۰ تومانی بودجه آن هم به صورت 

دستوری، چگونه محاسبه خواهد شد. 

رئیسجمهورشجاعت
بهخرجدهدودلار4200
تومانیراحذفکند

محمد لاهوتی

عبدالناصر همتی رییس کل بانک مرکزی گفت: علیرغم تداوم فشار تحریم ها، 
روند صادرات غیر نفتی کشور به خوبی در حال انجام است و تامین ارز واردات نیز 
از طریق سامانه نیما صورت می گیرد و شاهد انجام روان تأمین ارز در سامانه نیما 
هستیم. ایشان گفت: صادرات غیرنفتی کشور طی ۸ماهه ابتدای سال جاری 
نسبت به سال گذشته از نظر وزنی افزایش داشته اما اصلاح نرخ های پایه صادراتی 
و شفاف سازی میزان اظهار صادرات توسط صادرکنندگان باعث کاهش ارزش 
اعلامی صادرات غیر نفتی شده بود؛ لذا روند صادرات غیرنفتی کشور رو به رشد 
است و از این بابت نگرانی وجود ندارد و علیرغم جو روانی ایجاد شده در بازار ارز و 
نوسانات در این بازار طی هفته های اخیر، خوشبختانه مدیریت بازار از نظر ریال و 
ارز توسط بانک مرکزی موجب ایجاد تعادل و آرامش دوباره در بازار ارز شد. وی با 
اشاره به کاهش نرخ ماهانه و نقطه به نقطه تورم تولیدکننده در آبان ماه گفت:  این 
آمار نشــان دهنده موفقیت بانک مرکزی در کنترل تورم بوده است و علیرغم 
نوسانات اخیر در بازار ارز و سایر بازارها تلاش می کنیم با تداوم آرامش و تعادل بازار 

ارز در سایر بازارها نیز آرامش برقرار و روند کاهنده نرخ تورم را ادامه دهیم.

افزایشوزنی
صادراتغیرنفتی
نسبتبهسالگذشته

عبدالناصر همتی

 حسین مهري مدیرعامل بانک صنعت و معدن گفت: از لحاظ وجود اطلاعات و زیرساخت 
هاي لازم اقدامات خوبي در کشور به انجام رسیده و لازم است با برقراري ارتباط بین سیستم 
هاي اطلاعاتي در سازمانهاي مختلف و ایجاد امکان دستیابي بانک ها به این اطلاعات، زمینه 
تجزیه و تحلیل رفتار مشتریان و طراحي خدمات نوین بانکي در بستر بانکداري دیجیتال 
فراهم شود. ایشان بیان داشت: در اقتصاد هوشمند، از مشتري مداري به سمت مشتري 
محوري حرکت مي کنیم بطوریکه مشتري، محور تمامي فعالیت هاي بانک مي شود و همه 
فرآیندها و خدمات در بانک بر اساس خواست و نیاز مشتري تعریف مي گردد. این مدیر 
ارشد بانکي تصریح کرد: در بانکداري دیجیتال موضوع پیش بیني نیاز و شناسایي ترجیحات 
مشتریان مطرح مي شود بنابراین لازم است با استفاده از نوآوري، فرهنگ سازي و بهره 
مندي از تکنولوژیهاي روز و با تکیه بر توانمندي تمامي کارکنان سازمان در تحقق این پروژه 
مهم کوشا باشیم. دکتر مهري با اشاره به اجراي موفقیت آمیز مانور ارائه خدمات از طریق 
مرکز داده پشتیبان و قدرداني از همکاران دست اندر کار این مانور تأکید کرد: تسریع در 
اجراي پروژه بانکداري دیجیتال براي بانک صنعت و معدن که همواره در رویایي با تحولات 

آمادگي کامل داشته و در ارائه خدمات بانکي نوین پیشرو بوده است، یک ضرورت است.

بانکداريدیجیتال،
یکیازابزارهایتحقق
مشتريمحورياست

حسین مهري

محمد رضا حسین زاده مدیرعامل بانک ملی ایران در جمع روسای ادارات 
امور شعب منطقه دو کشور با بیان این که جذب منابع ارزان قیمت می تواند 
امکان ارائه تسهیلات بیشتر به مشتریان بانک را فراهم کند، اظهار کرد: 
خرید دین، حساب های جاری و پس انداز و نیز صدور انواع اعتبار اسنادی و 
ضمانتنامه، راه های سهل الوصول برای جذب منابع ارزان قیمت هستند. او 
از همه کارکنان بانک در حوزه های صف و ستاد خواست با همه توان در 
روزهای باقی مانده سال به کاهش هر چه بیشتر قیمت تمام شده بانک 
کمک کنند. وی مشتری مداری را یکی از مهمترین اولویت های بانک خواند 
و خاطرنشان کرد: بانک بدون مشتری بی معناست، بنابراین همه اقدامات ما 
باید در راستای حفظ مشتری کنونی و جذب مشتری جدید باشد. ایشان در 
ادامه به الزام بانک مرکزی برای ابطال رمز دوم ثابت از ابتدای دی ماه سال 
جاری و جایگزینی آن را با رمز یکبار مصرف اشاره کرد و گفت: خوشبختانه 
بانک ملی ایران در این زمینه پیش قدم بود و اپلیکیشن ۶۰ تا کنون به 

خوبی توانسته نظر مشتریان را به خود جلب کند. 

استفادهحداکثریاز
همهابزارهابرای
کاهشقیمتتمامشده

محمد رضا حسین زاده

مرتضی اکبری، مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران که در دوازدهمین سالروز 
تأسیس این بانک سخنراني مي کرد، گفت: این بانک از سال ۱۳۸۶ با سهامداري ۱۰ 
بانک در قالب مسئولیت اجتماعي این بانک ها و بر مبناي عقد قرض الحسنه تأسیس 
شد. آن زمان کسي فکر نمي کرد این عقد گسترش یابد و یک بانک قرض الحسنه تا 
این حد موفق باشد. وی در ادامه افزود: از سال ۱۳۹5 که بنده و هیئت مدیره جدید 
مسئولیت بانک قرض الحسنه مهر ایران را بر عهده گرفتیم، با یک بانک ریل گذاري 
شده و ساختارمند مواجه شدیم. مدیران عامل و اعضاي هیئت مدیره سابق بانک 
کمک کردند تا مسیر مهر ایران از اساسنامه جدا نشده و انحرافي در فعالیت هاي 
بانک ایجاد نشود. اکبری با ارائه آماری در رابطه با بانک قرض الحسنه مهر ایران، 
گفت: منابع بانک اکنون ۲۸۰ هزار میلیارد ریال است که ۲5۰ هزار میلیارد ریال آن 
منابع مردمي و ۳۰ هزار میلیارد ریال آن منابع سهامداران است. وی ادامه داد: در 
حالی که بانک های کشور بین ۱5 تا ۲۰ درصد سود به سپرده ها اعطا مي کنند، 
جذب منابع قرض الحسنه کار دشواري است. با این حال، از سال ۱۳۹5 تا کنون 

منابع بانک قرض الحسنه مهر ایران 5۰۰ درصد رشد داشته است. 

رشد۵00درصدي
منابعبانکقرضالحسنه
مهرایران

مرتضی اکبری

محمدرضا قربانی، مدیرعامل بانک دی از امهال مطالبات غیرجاری بانک ها به 
عنوان مهمترین جزء عملیات بانکی یاد کرد و عدم وحدت رویه نظام بانکی در 
امهال مطالبات غیرجاری را مهم ترین عامل تحمیل ریسک های حقوقی به 
شبکه بانکی دانست. وی بر ضرورت تسلط و آگاهی همکاران شعب در خصوص 
ابعاد حقوقی، شرعی، مقرراتی و حسابداری امهال مطالبات تاکید کرد. وی گفت: 
یکي از مهم ترین دلایل افزایش بي رویه مطالبات غیرجاري در یک دهه اخیـر، 
الزام بانک ها و مؤسسات اعتباري به امهال مطالباتی بوده است که بیشتر اوقات در 
قالب تکالیف قانوني تکلیف شده است. وی افزود: اگرچه امهال مطالبات غیرجاري 
در بعضي شرایط توانسته فراهم کننده فضاي مسـاعدی بـراي اشـخاص و بنگـاه 
هـاي اقتصادي داراي مشکل باشد و منجر به تسهیل وصول مطالبات غیرجاري 
شود اما عدم استفاده صحیح از این ابزار و رویکرد افراط گرایانه در الزام بانک ها به 
امهال مطالبات بنگاه هاي اقتصادي موجب بروز بي نظمي در نحوه برخورد با 
بدهکاران بانکي، ایجـــاد عدم شفافیت صورت هاي مالي بانک ها و  افزایش 

مطالبات غیرجاري شده است.

عدمرعایتضوابطامهال
موجبافزایشمطالبات
غیرجاريمیشود

محمدرضا قربانی

ابوالقاسم رحیمی انارکی، مدیر عامل بانک مسکن بر لزوم توجه بیشتر به بحث 
افزایش بهره وری تمامی فعالیت ها در شرایط کنونی تاکید کرد و عدم ورود بانک به 
رقابت با سایر بانکها در افزایش نرخ سود سپرده را در راستای همین سیاست عنوان 
کرد و گفت: پیش بینی می کنیم با توجه به تاثیر بسیار منفی عدم رعایت سقف نرخ 
سود پرداختی به سپرده ها، تعدیل نرخ سود پرداختی در سایر بانکها ایجاد شود. وی 
در ادامه به تمهیدات لازم و سیاست های بانک برای رونق بخشیدن به بازارمسکن 
اشاره کرد و گفت: بانک برای تحرک بخشیدن به بازار خرید و فروش مسکن با 
افزایش قدمت ساختمان های مشمول دریافت تسهیلات مسکن از ۲5 سال به ۳۰ 
سال ساخت موافقت کرد که خوشبختانه آثار مثبت این سیاست در آمار ماه گذشته 
مشهود است و باعث افزایش چند درصدی تسهیلات پرداخت شده خرید مسکن 
در بانک شده است. ایشان در ادامه از پیشنهاد بانک جهت افزایش سقف تسهیلات 
مسکن از محل اوراق حق تقدم استفاده از تسهیلات ، به بانک مرکزی خبر داد و 
گفت: بانک پیشنهاد افزایش سقف تسهیلات مســکن از محل اوراق را به بانک 

مرکزی داده است که با نظر مساعد آن مقام مرجع همراه است. 

افزایشسقف
تسهیلاتساخت،خرید
وجعالهمسکن

ابوالقاسم رحیمی انارکی

اقتصاد، بانک، بیمه
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اسلاموتوسعهیافتگی-قسمتاول
عبدالحسین سیف الهی کارشناس 

ارشد اقتصادی:  اسلام و توسعه
اسلام آخرین دین الهی و دین کامل 
است که مدعی سعادت دنیا و آخرت 
انسان است . در این دین ، آیین اداره 
جامعه و فرد ارایه شده است و اگر به 
صورت صحیح به کار گرفته شــود 
سعادت دنیا و آخرت انسان ها تأمین 
خواهد شد. در این دین به پیشرفت 

جامعه نیز توجه کافی شده است . مسلمانان در عصر حاضر با بازگشت 
به آموزه های اسلامی به موضوع های مختلف اداره جامعه توسط دین 
توجه کرده اند . از جمله موضوع توسعه که از ابعاد مختلف به آن توجه 

شده است .
در مفاهیم اولیه اقتصادی ) در دنیای غیر اسلام ( پیشرفت جوامع را با 
مقدار ثروت آنها ارزیابی می کردند . به مرور این مفهوم به مفهوم رشد و 

تولید اقتصادی تبدیل شد. 
اما دیری نپایید که مفهوم آن گسترش یافت و ابعاد دیگر حیات بشری 
را در بر گرفت . بعدها مفهوم توسعه انسانی به معنای فرآیند بسط انتخاب 
ها و ظرفیت های انسانی تعریف و جایگزین بهتری تشخیص داده شد. 
با این وجود درباره مذهب و توسعه مطالعات مفصلی انجام شده و نظریه 
های مختلفی ارایه شده است . از اسمیت تا وبر و تا سال های اخیر ـ که 
به شدت تعداد نوشــته ها در این زمینه افزایش یافته است ـ مطالب 
مفصلی در این زمینه ارایه شده است . این بخش مروری اشاره وار بر این 
مطالعات و و مطالعات انجام شده درباره اسلام و توسعه و ارایه یک دسته 

بندی از آنها است .
تحول در مفهوم توسعه اقتصادی

در مفاهیم اولیه اقتصادی پیشرفت جوامع را با مقدار ثروت آنها ارزیابی 
می کردند . به مرور این مفهوم به مفهوم رشد اقتصادی تبدیل شد . رشد 
اقتصادی به معنای افزایش تولید ملی معرفی شد . این تعریف با تغییراتی 
به در آمد ملی نیز اطلاق شــد و شاخص های معرفی شده برای اندازه 
گیری رشــد اقتصادی بر مبنای درآمد مالی طراحی شــدند . بعدها 
مفاهیمی همچون رشد پایدار و رشد درونزا مطرح شدند که ابعاد دیگری  
را به مفهوم رشــد افزودند . این تغییرات در دهه های ۱۹۶۰ و ۱۹۷۰ 
میلادی شدت گرفت و مفهوم توسعه را از مفهوم رشد بیشتر جدا کرد. 
چنانچه بیان شد، در ابتدا که مفهوم توسعه در ادبیات اقتصادی شکل 
گرفت . چون در دانش اقتصاد مطرح بود تعاریف اولیه آن صرفا” اقتصادی 
بودند . اما دیری نپایید که مفهوم آن گسترش یافت و ابعاد دیگر حیات 
بشری را در بر گرفت.   امروزه توسعه مفهومی گسترده تر از اقتصاد دارد 
و ابعاد مختلف جامعه را در بر می گیرد . اندیشمندان مختلف برای توسعه 
تعریف های مختلفی ارایه کرده اند . از دیدگاه اقتصادی نیز به طور مجزا 
برای آن تعریف های متعددی ارایه شده است .                             ادامه دارد

یادداشت وزیرنفتدرمراسمامضایتفاهمنامهتامینمالیگازسوزکردنخودروها:

بانک ملت در موفقیت های وزارت نفت بسیار موثر بوده است
وزیر نفت با اشاره به پیشتازی بانک ملت در حوزه 
نفت و انرژی کشــور، اعلام کرد کــه این بانک در 
موفقیت های وزارت نفت بسیار تاثیرگذار بوده است.

به گزارش اعتبار به نقل از  روابط عمومی بانک ملت، 
بیژن نامدار زنگنه در مراسم امضای تفاهمنامه تامین 
مالی طرح توســعه و تولید کارخانه ای و کارگاهی 
خودروهای دوگانه ســوز بین شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی ایران و بانک ملت از تمامی کسانی 
که برای اجرایی شــدن این طرح وقــت و انرژی 
گذاشتند قدردانی کرد و اظهار داشت: وزارت کشور، 
سازمان برنامه و بودجه، بانک ملت و شرکت پخش 
فرآورده های نفتی ایران، در عملیاتی شدن این طرح 
تمام تلاش خود را به کار بســتند که اقدامات آنها 

شایسته قدردانی است.
وزیر نفت تلاش های  محمد بیگدلی و اعضای هیات 
مدیره بانک ملت را در اجرای این طرح بسیار موثر 
خوانــد و از آنان بابت حمایت از حوزه نفت و انرژی 

تشکر کرد.
وی اجرای ایــن کار را به تنهایی و بدون همکاری 
سازمان ها و نهادهای یادشده، امکان پذیر ندانست و 
گفت: طرح توسعه و تولید کارخانه ای و کارگاهی 
خودروهــای دوگانه ســوز از مصادیق بارز اقتصاد 
مقاومتی اســت و در ســال رونق تولید، پاسخی 
راهبردی به ندای رهبر معظم انقلاب محسوب می 
شود.  زنگنه با تاکید بر این نکته که با اجرای این طرح، 
۶5 هزار میلیارد ریال پول خالص در داخل کشور 
هزینه و بدون کوچک ترین وارداتی صرف تولید می 
شود، این کار را به معنای رونق تولید دانست و یادآور 
شد: اجرای این طرح اقدام مهمی است که از سوی 
بانک ملت با طراحی خوب عملیاتی می شود تا مردم 
با کمترین رفت و آمد و بروکراســی از تسهیلات 

گازسوزکردن خودروهای عمومی بهره مند شوند.
وی با بیان این نکته که هم اکنون یک لیتر گاز ۶۰۰ 
تومان و یک لیتر بنزین غیرسهمیه ای ۳۰۰۰ تومان 
است، گازســوز کردن خودروها را به نفع دارندگان 
خودرو خواند و افزود: در شرایط کنونی ۲.۶۰۰ جایگاه 
گاز در کشور وجود دارد که اگر لازم باشد به تعداد آنها 

افزوده خواهد شد.

وزیر نفت با تاکید بر این نکته که راه حل مساله سوخت 
را نباید فقط در ساخت پالایشگاه ها جست و جو کرد، 
اظهار داشت: ساخت پالایشگاه بسیار گران است و 
برای تســویه هر بشکه نفت خام باید ۲۰ هزار دلار 
هزینه شــود در حالی که حداکثر ۲5 درصد آن به 
بنزین تبدیل می شود بنابراین باید راه حل اصلی را 
در تولید خودرو جســت و جو کرد که بخشی از آن 
کارخانه ای و بخش دیگر، گازسوزکردن خودروها 

است.
وی CNG را ســوخت ملی ایــران خواند و اظهار 
داشت: کشور ما کشوری با ذخایر گاز فراوان است که 
حدود ۹5 درصد خانوارها از گاز طبیعی استفاده می 
کنند که این درصد در جهان بی نظیر است ضمن این 
که هیچ کشوری اندازه ایران خودروی گازسوز ندارد 
در عین حال ایستگاه های سوخت گاز ایران کاملا 
داخلی اســت و تمام تجهیزات آن در داخل کشور 

ساخته شده است.
 زنگنه تاکید کرد: باید فناوری استفاده از CNG را 
بالا ببریم تا تعداد خودروی گازسوز بیشتری داشته 
باشیم و بدین ترتیب فشار کمتری به بخش تولید 

بنزین کشور وارد شود.
وی همه را در این طرح برنده دانست و گفت: این طرح 
نیز مانند طرح گازرسانی به روستاها است که به کمک 
بانک ملت اجرایی شد و باعث کاهش مصرف نفت 
سفید و نفت مایع و در نتیجه کمک به بازپرداخت 
تسهیلات از محل فروش این ذخایر شد. ضمن این 

که برای صدها هزار نفر شغل ایجاد شد.
به گفته وزیر نفت، در آن طرح به ۱۴ هزار روستا علاوه 

بر شهرها گازرسانی صورت گرفت که رونق تولید را 
نیز به همراه داشت و با صادرات نفت سفید و گازوییل، 

تراز اقتصادی کشور هم مثبت شد.
 زنگنه، گازسوزکردن خودروها را باعث کاهش هزینه 
های مردم با تغییر سوخت خودروهای آنان دانست 
و گفت: این کار یک کار اقتصادی بزرگ اســت که 
 ،CNG باعث ایجاد اشتغال برای سازندگان مخازن
کارخانه ها و ... نیز خواهد شد و باید با جدیت پیگیری 

شود.
 محمد بیگدلی، مدیرعامل بانک ملت نیز در سخنانی 
با اشاره به سابقه بیش از ۱۰ ساله همکاری این بانک 
با حوزه نفت و انرژی، اظهار داشت: این دو مجموعه 
همکاری های دوجانبه و تنگاتنگی در طول این سال 
ها داشته اند که آثار مثبت آن در بخش های مختلف 

نفتی و اقتصادی کشور دیده می شود.
وی ازجمله فواید این همکاری ها، به بهره برداری 
حداکثری از ذخایر نفتی که آخرین آن بهره برداری 
از پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس است اشاره کرد 
و گفت: آغاز به کار این پالایشگاه با مشارکت بانک 
ملت، کشور را از لحاظ تولید بنزین خودکفا کرد و 

واردات بنزین را به صفر رساند.
به گفتــه وی، نگرانی تولید محصولات نفتی با راه 
اندازی این طرح ها از بین رفت ولی نگرانی دیگر که 
همان آلودگی هوا است همچنان باقی است که بر 
اساس آمار، بیش از ۷۰ درصد آلودگی کشور ناشی 

از وجود خودروها در کشور است.
مدیرعامــل بانک ملت، طرح دوگانه ســوز کردن 
خودروها را راه حلی برای این معضل بزرگ خواند و 

یادآور شد: اصلاح الگوی مصرف، تولید هرچه بیشتر 
میعانات گازی، افزایش صادرات محصولات نفتی و 
تکمیل زنجیره ارزش نفت از جمله مزایای این طرح 

است.
وی خاطرنشــان کرد: امروز بانک ملت در راستای 
تکمیــل زنجیره تامین در صنعــت نفت در قالب 
تفاهمنامه با شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
ایــران، طرحی ملی و مهم را به اجرا در می آورد که 

اثرگذاری زیادی در اقتصاد کشور خواهد داشت.
 بیگدلی، اعطای ۶5 هزار میلیارد ریال تسهیلات برای 
گازسوزکردن حدود ۱.5 میلیون دستگاه خودرو در 
کشــور را کاری بزرگ و ارزشــمند و دارای اثرات 
اقتصادی و زیست محیطی بسیاری خواند و تاکید 
کرد: ایــن کار، انقلابی در مدیریت بهینه انرژی در 

کشور ایجاد خواهد کرد.
وی کاهش آلودگی هوا، عمل به منویات مقام معظم 
رهبری در راستای اقتصاد مقاومتی، افزایش صادرات 
از محل کاهش مصرف بنزین در کشــور و کاهش 
هزینه مصرف کننده را از مهم ترین اثرات اجرای این 
طرح عنوان کرد و یادآور شــد: با اجرای این طرح، 
بخشی از نیاز کشور به ورود ارز نیز تامین خواهد شد.
مدیرعامل بانک ملت با اظهار امیدواری نسبت به این 
که طرح یادشده نیز همانند دیگر طرح های اجراشده 
با همکاری بانک ملت، به خوبی اجرایی شــود، به 
مشارکت این بانک در طرح ساماندهی سوخت اشاره 
کرد و گفت: نرم افزار پرداخت ما به التفاوت هزینه 
سوخت تاکسی های اینترنتی نیز در کمترین زمان 
ممکن از سوی بانک ملت طراحی و عملیاتی شد 
ضمن این که ســامانه پایش گازوییل خودروهای 
سنگین نیز با مشارکت این بانک به مرحله اجرا رسید 
که جلوی بخشــی از قاچاق سوخت و گازوییل را 

گرفت.
وی در عین حال آمادگی بانک ملت را برای مشارکت 
در پروژه های دیگر حوزه نفت با هدف اثرگذاری در 
اقتصاد کشور اعلام کرد و گفت: طرح گازسوزکردن 
خودروها، طرحی ماندگار است که برکات آن شامل 
حال تمامی مردم کشور خواهد شد و اثرات خیر آن 

به این بانک نیز بازخواهد گشت.

علیرضارشیدیان:

اعزام87هزارو550نفر
بهحج99

علی رضا رشــیدیان، در بازگشت از سفر 
عربستان، با اشــاره به اینکه این سفر به 
دعوت وزیر حج و عمره عربســتان برای 
مذاکره و امضای تفاهم نامه حج ۱۳۹۹)برابر 
با ۱۴۴۱ه.ق( انجام شــد، افزود: این سفر 
دســتاوردهای خوبــی در بر داشــت و 
اصلی ترین محور تیــم مذاکره کننده ما 
پیگیری اصل عزت، کرامت، آرامش و امنیت حجاج ایرانی بود که به عنوان 
اولین اصل تفاهمنامه مطرح شد و طرف عربستانی هم بر پایبندی و رعایت 
به آن تاکید داشت. وی عنوان کرد: براساس این تفاهم نامه،جمعیت حجاج 
ما نسبت به سال قبل بیش از یک هزار نفر افزایش یافته است وطبق مصوبه 
سازمان همکاری های کشورهای اسلامی که سهمیه حج کشورها به ازای 
هر یک میلیون جمعیت آنها یک هزار نفر می باشــد، امسال ۸5 هزار 
زائرایرانی به این ســفر معنوی اعزام می شوند که با ۲ هزار و55۰ نفر هم 
عوامل اجرای حج این تعداد به ۸۷ هزار و55۰ نفر می رسد. رشیدیان افزود: 
در این میان با توجه به صف طولانی منتظران حج و ســالهایی که اعزام 
حجاج ایرانی انجام نشده، درخواست سهمیه مازاد به تعداد۲۰ هزار حاجی 
در تفاهم نامه آمد و نامه آن به صورت رسمی و به طرف عربستانی ارائه شد 
و وزیر حج عربستان هم در این زمینه قول مساعد داد. رشیدیان در ادامه 
با بیان اینکه ســال گذشته در رابطه با کتاب های ادعیه و نیز تبلت ها و 
گوشی های همراه هوشمند مشکلاتی وجود داشت، افزود: این مباحث به 
طرف عربستانی اعلام و مقرر شد آنان در جهت تسهیل پیگیری کنند و 
برای همراه بردن کتاب های مناسک و ادعیه چاپ حوزه نمایندگی ولی 
فقیه هم هماهنگی های لازم انجام گرفت. وی در حوزه فرهنگی حج ۹۹، 
برگزاری مراســم و دعاها را از دیگر مباحث مهم خواند و گفت: طی این 
هماهنگی ها برنامه ها و مراسم فرهنگی و عبادی حجاج ما مطابق سال 
گذشته در محلهای اقامت در مدینه، مکه، عرفات و منا به صورت منسجم 
برگزار می شــود. وی گفــت: راه اندازی عمره منوط به حل مســائل و 
حمایت های کنسولی از عمره گذاران ایرانی است که از اصول جدی حفظ 
عزت، کرامت و امنیت زائران کشورمان است. در موضوع برقراری عمره 
طی مذاکراتی که با وزیر حج و عمره عربستان در دو مرحله انجام شد طرف 
عربستانی در خصوص مسائل اجرایی اعلام آمادگی کرد و خواستار شروع 
فعالیت بخش های اجرایی اعم از مسکن، حمل و نقل، تغذیه و تدارکات 
و...، شد. رئیس سازمان حج و زیارت اعلام کرد: بر این مبنا طرف عربستانی 
اعــلام کرد که امکان صدور ویزای زائران عمــره گذار ایرانی به صورت 
الکترونیکی وجود دارد و اقدامات اجرایی اعم از حمل و نقل و مسکن وغیره 
هم طبق سنوات گذشته قابل اجرا است. وی با بیان اینکه از جمله مباحثی 
که به صورت مســتمر بعد از فاجعه منا محور مذاکرات ما بوده و هست، 
پیگیری موضوع شهدای منا است، گفت: در مذاکرات پیگیری موضوع 
شــهدای منا از طرف عربستانی انجام شد و همچنین پیگیری حقوق 

باقیمانده شهدا و مصدومان حادثه مسجدالحرام هم دنبال شد.

مجید قاسمی، مدیر عامل بانک پاسارگاد گفت: طی ۱۱ سال گذشته 
حدود۱۸۰ نفر از نخبگان آزمون سراســری از طرف بانک پاســارگاد 
بورسیه شــده اند که از این عزیزان هم اکنون حدود 5۶ نفر در مقطع 
کارشناسی، ۴۷ نفر در دوره کارشناسی ارشد و بقیه در دوره دکترا در 
حال تحصیل هســتند و حدود ۲5 نفر از این دانشجویان برای ادامه 
تحصیل به خارج رفته اند. وی ادامه داد: دانشگاه خاتم توانسته نخبگانی 
را جذب کند که در رشته اقتصاد نظری مهاجرت کرده و در دانشگاه های 
مطرح بین المللی تحصیلات خود را ادامه داده بودند. وی با بیان اینکه 
چهارمین دانشگاه کشــور بودیم که در رشه اقتصاد نظری در مقطع 
کارشناسی ارشد دانشــجو پذیرفتیم، تأکید کرد: ورودی های دانشگاه 
خاتم دارای رتبه های کمتر از ۳۰ هستند و ســال گذشته ۱۱ نفر از 
دانشگاه شریف و ۴ نفر از دانشگاه تهران برای ادامه تحصیل در رشته 
اقتصاد نظری، دانشگاه خاتم را برگزیدند و در دانشگاه های خود ادامه 

تحصیل نداند که این گویای سطح علمی این دانشگاه است.

برنامهدانشگاهخاتم
عبورازدانشگاه
استنفورداست

مجید قاسمی

 بهزاد شیری نائب رئیس هیات مدیره و مدیرعامل پست بانک ایران گفت: منافع این 
بانک حداکثرسازی سود در راستای حداکثرسازی خدمت به هموطنان و مشتریان به 
ویژه در مناطق روستایی است.  وی افزود: ارتقاء سطح تعاملات و ارتباطات با ذینفعان 
بانک، مشتریان و سهامداران باید در الویت برنامه های بانک جهت بهره مندی از ظرفیت 
آنان برای غنی کردن مسیر حرکت به سوی اهداف تعیین شده قرار گیرد. نائب رئیس 
هیات مدیره و مدیرعامل بانک ضمن تأکید بر استفاده از تمام توان و ظرفیت مجموعه 
برای هموار سازی مسیر حرکت به سمت اهداف تعیین شده عنوان کرد: باید کمک 
کنیم تا ساختار بانک قوی تر شود چون منافع و حرف تک تک ما با منافع و حرف 
سازمان گره خورده است. وی در ادامه با اشاره به یکم دیماه سالروز تأسیس پست بانک 
ایران تصریح کرد: افتتاح و بهره برداری از شعبه نوآوری با حضور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات و سایر مقامات و برگزاری نشست خبری با اصحاب رسانه ازجمله برنامه های 
مهم جهت گرامیداشت سالروز بانک می باشد که طی روزهای آینده برگزار می شود. 
گفتنی است: در جلسه مذکور که با حضور مدیران امور و رؤسای ستادی بانک برگزار 

شد گزارش های مربوطه درخصوص اقدامات انجام شده ارائه شد.

منافعپستبانکایران
حداکثرسازیسود
درراستایارائهخدمت

بهزاد شیری
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تداومورشدتولیدفولادمبارکهموجبتأمینامنیتبیشترجامعهخواهدشد

شرکت فولاد مبارکه دومین شرکت بورسی کشور بهرهبرداریازدومینکارخانۀتولید
پودرمیکرونیزهبنتونیتوآهک

مستثنیشدنبانکرفاهازسقفمجاز
تملکسهامبانکهایتجاریغیردولتی

ترکیبجدیدهیاتمدیره
بانککارآفرین

نقشهراهدستیابیبهتکنولوژیماشین
ریختهگریمداومبایدتدوینشود

 حمیدرضا فولادگر رئیس کمیسیون ویژه 
حمایت از تولید ملی و نظارت بر اجرای 
اصل۴۴ قانون اساسی در تشریح نشست 
کمیسیون متبوعش، به حضور وزرای دفاع، 
راه و شهرسازی و محمد دهقان حقوقدان 
شورای نگهبان در این جلسه اشاره کرد. 
وی افزود: نخستین دستورکار کمیسیون 
ویژه حمایت از تولید ملی بررسی طرح 
مستثنی شدن بانک رفاه کارگران از سقف 

مجاز تملک سهام بانک های تجاری غیردولتی برگشتی از شورای محترم 
نگهبان بود و مقرر شد برای رفع ایرادات شورای نگهبان متن جایگزینی 
تنظیم شود. وی با بیان اینکه دومین دستورکار کمیسیون ویژه حمایت از 
تولید ملی بررسی تولید داخل در حوزه حمل و نقل و صنایع هوایی، 
دریایی و ریلی بود، اظهار کرد: وضعیت قطعات موردنیاز صنایع هوایی و 
هواپیماهای مسافربری، پشتیبانی و نگهداری از آنها بررسی و مقرر شد 
وزارت راه و شهرسازی به عنوان مصرف کننده زمینه استفاده از تولیدات 
صنایع هوایی را فراهم کند از سوی دیگر صنایع دفاعی نیز براساس نیازها 
و استاندارهای موجود عمل کند. رئیس کمیسیون ویژه حمایت از تولید 
ملی با اشاره به ارائه گزارشی درباره صنایع دریایی و شناورهای دریایی، 
اضافه کرد: می توان از ظرفیت شرکت های دانش بنیان در حوزه صنایع 
دریایی و هوایی استفاده کرد و برای تامین مالی پروژه های این شرکت ها 

از تسهیلات صندوق نوآوری و تبصره ۱۸ قانون بودجه استفاده کرد.

به گزارش روابــط عمومی بانک کارآفرین، پس از 
برگزاری مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده، 
اولین جلسه هیات مدیره جدید این بانک تشکیل 

و ترکیب جدید هیات مدیره انتخاب شدند.
بر همین اســاس محمدرضا فرزین به عنوان مدیرعامل و عضو 
هیات مدیره، حمید تهرانفر به عنوان رئیس هیات مدیره و ناصر 
صنعتی نژادفــرد به عنوان نایب رئیس هیات مدیره انتخاب و به 
بانک مرکزی معرفی شدند. همچنین احمد بهاروندی و مهدی 
سیف علیشاهی اعضای اصلی هیات مدیره این بانک خواهند بود.

مدیرعامل فولاد هرمزگان گفت: تک 
تــک افــراد در فولاد هرمــزگان در 
راستای بهبود شرایط کاری و کاهش 

هزینه ها تلاش می کنند.
 فرزاد ارزانــی در اولین کنفرانس ملی 
ریخته گری مداوم فولاد اظهار داشت: 
یکی از مباحث مهم این است که چگونه 
به تکنولوژی فولاد دست  پیدا کنیم؟ 
کشورهایی مثل چین و تایوان ابتدا صنعت را ایجاد کردند سپس به 
دانش رسیدند. ما هم باید همین کار را انجام دهیم. مدیرعامل فولاد 
هرمزگان ادامه داد: این مسیر که ابتدا یک مرکز علمی ایجاد کنیم و 
سپس آنرا به صنعت تبدیل کنیم مقداری هزینه بر است اما در این 
شیوه از دانش به صنعت می رسیم. ارزانی افزود: ژاپنی ها در صنعت 
فولاد از آمریکایی ها استفاده کردند و سپس از آمریکایی ها جلو زدند. 
کره ای ها هم همین طور. زیرساخت ها را نیز ژاپنی ها به کره ای ها دادند. 
وی تاکید کرد: این پرســش مطرح می شــود که آیا دستیابی به 
تکنولوژی فولاد یک نیاز ضروری است؟ ما باید به تکنولوری فولاد 
دســت پیدا کنیم و این با بومی ســازی فرق دارد. امکان توســعه 
محصولات و باقی ماندن در بازارهای جهانی نیاز به تسلط به تکنولوژی 
فولاد دارد.   ارزانی اظهار داشت: این سوال نیز مطرح می شود که چرا 
تکنولوژی ریخته گری مداوم مهم اســت؟ زیرا ۱۰۰ درصد فولاد 
صنعتی کشور از طریق ریخته گری مداوم تولید می شود. در آینده 
نیز  رسیدن به 55 میلیون تن فولاد از طریق ریخته گری فولاد مداوم 
انجام خواهد شد. مدیرعامل فولاد هرمزگان تاکید کرد: ضرورت دارد 
نقشه راه دستیابی به تکنولوژی ماشین ریخته گری مداوم، تدوین 
شود. بومی سازی قطعات، حالت منطقه ای دارد اما تکنولوژی یک امر 
جهانی است. در دو سه دهه آینده اگر نتوانیم وارد این بحث بشویم، 
مشکل پیدا می کنیم. در نتیجه شرکت های دانش بنیان باید توسعه 

محصول و توسعه تکنولوژی بدهند.

طی آئینی و با حضور معاون وزیر صمت 
و رئیس هیئت عامل ایمیدرو، مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه، مدیرعامل منطقة 
ویژة صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس 
اســتان هرمزگان، مدیرعامل شرکت 
فولاد هرمزگان و  مدیرعامل هلدینگ 
آتیه  فولاد نقش جهان، دومین کارخانة 
تولیدکنندة پودر میکرونیزه بنتونیت و 
آهک هلدینگ آتیه فولاد نقش جهان افتتاح و کلنگ طرح توسعة 
تولید آهک کلسینه و محصولات وابسته در شرکت سنگ و فولاد 
هرمزگان نیز به زمین زده شد. مدیرعامل شرکت آتیه فولادنقش جهان 
ضمن تأیید این خبر گفت: این اقدامات روز یکشنبه ۱۷/۰۹/۹۸ و در 
راستای تحقق رهنمودهای مقام معظم رهبری در سال رونق تولید 
و تأکیدات مدیرعامل شرکت فولاد مبارکة اصفهان بر توسعة پایدار، 
توسط شرکت آتیه پودر هرمزگان، از شرکت های تازه تأسیس زیر 
مجموعه انجام شد. حسین کفعمی در ادامه از کلنگ زنی طرح توسعة 
تولید آهک کلسینه و محصولات وابسته در شرکت سنگ و فولاد 
هرمزگان خبر داد و افزود: با افتتاح کارخانة مذکور، شرکت آتیه فولاد 
نقش جهان با بهره گیری از توان همکاران صدیق خود، موفق شد برای 
دومین بار در سال ۱۳۹۸، پس از راه اندازی واحدی مشابه در مجموعة 
معادن سنگان استان خراسان رضوی، با همت و کار مضاعف جهادی، 
دســتاورد ارزنده ای در عرصة بومی سازی و تولید پودر میکرونیزه 
بنتونیت و پودر میکرونیزة آهک در منطقة ویژة صنایع معدنی و فلزی 
خلیج فارس در بندرعباس به کشور تقدیم کند. وی خاطرنشان کرد: 
با توجه به برنامه ریزی تولید ۱۰ میلیون تن فولاد در واحدهای فولادی 
در منطقة هرمزگان، توسعة تولید آهک به ظرفیت ۱۴۰۰ تن در روز 
از اهداف اساســی و موردنیاز کارخانه های مذکور است. کفعمی با 
اشــاره به کلنــــگ زنـــــی واحد تولیدی یادشده تصریح کرد: 
بنابر برنامه ریزی های صورت گرفته مقرر است این کارخانة ۴۰۰ هزار 
تنی توســط شرکت ســنگ و فولاد هرمزگان تا دو سال آینده به 
بهره برداری برسد. وی با تأکید بر این که کارخانة تولید پودر میکرونیزه 
بنتونیــت و آهک در مدت چهار ماه و با ظرفیت اولیه ۱۰۰ هزار تن 
احداث شده و به بهره برداری رسیده است، گفت: این موفقیت گامی 
اساسی در جهت خودکفایی استان هرمزگان است. مدیرعامل شرکت 
آتیه فولادنقش جهان در خاتمه با تأکید بر این که این کارخانه مواد 
اولیة موردنیــاز تولید گندله در واحدهای گندله ســازی منطقة 
هرمزگان را تأمین می کند، خاطرنشان کرد: با ساخت و بهره برداری 
این کارخانه به طور مستقیم برای ۲۰ نفر و به طور غیرمستقیم برای 

۱۰۰ نفر فرصت شغلی ایجاد شده است.

خبـــرخبـــر
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دکتر حق پرســت، مدیرکل ادارة 
اطلاعات اســتان اصفهــان، روز 
چهارشنبه بیســتم آذرماه، ضمن 
بازدید از فولاد مبارکــه و دیدار با 
مدیرعامل و معاونان این شرکت در 
جمع کارکنان گفت: حاصل تلاش 
کارکنان فولاد مبارکه مایة افتخار و 
عزت کشور است و تداوم رشد تولید 
در این شرکت موجب تامین امنیت 

بیشتر جامعه خواهد شد.
  در ابتدای این بازدید، مدیرکل ادارة 
اطلاعــات اســتان اصفهــان به 
معراج الشهدای فولاد مبارکه رفت و 
ضمن قرائت فاتحه بر مزار شهدای 
آرمیده در این شرکت، با آرمان های 
شهدا و امام شهدا تجدید بیعت کرد 
و در ادامه، با حضور در سالن شاهد 
این شــرکت، در جمــع معاونان، 
مدیران و کارکنان آن ایراد ســخن 

کرد.
وی ضمن ابراز خرسندی از حضور 
در فــولاد مبارکه تصریــح کرد: 
خوشحالم که امروز در میان جمعی 
از فعــالان عرصة تولیــد و امنیت 

اقتصادی کشور حاضر شده ام.
وی با تأکید بر این که اقتصاد، امنیت، 
فرهنگ، سیاست و... همگی مثل 
ظروف مرتبطه انــد، تصریح کرد: 
آرامش مردم ما متأثر از کارکردهای 
مطلوب این ظروف مرتبطه است؛ 
بنابراین تفاوتی ندارد که هر فرد در 
چه حوزه ای کار می کند، بلکه همه 
در ایــن امر ســهیم اند و باید برای 
ارتقای کارکردهــای خود تلاش 
کنند. هرکس خودش باید سهمش 

را در کارکردها ایجاد کند.
وی در ادامــه امنیــت را یکــی از 
نیازهای اساســی انسان دانست و 
تصریح کــرد: همان گونــه که در 
محیط کارخانه و صنعت، ایمنی را 
رکن اساسی می دانند و بر این باورند 
که »اول ایمنی، بعد کار«، در امنیت 
عمومــی نیز ضــرورت دارد همة 
بخش هــا در حوزة امنیــت با هم 

همکاری کنند.
حق پرست تأکید کرد: مقام معظم 

رهبری دو شاخصه را برای مدیران 
ترسیم می کنند: اول وظیفه شناسی 
و دوم شناخت از وضعیت؛ و در ادامه 
تأکید می کنند علم و تقوا و شجاعت 
نیز زمانی مؤثر اســت که به این دو 
واقف باشیم؛ بنابراین ما باید وظایف 
خود را بشناسیم و درک و شناخت 
درستی از خود، مسئله های پیش رو 

و موقعیتمان داشته باشیم.
او در ادامه با اشاره به اهمیت و نقش 
توانمندی و ظرفیت های داخلی در 
تولید فــولاد گفت: به عنوان مثال، 
کشور چین توانسته از سال ۱۹۴5 
تولید خود را آغاز و آن را تا ۱۹۷۹ به 
حدود ۶۰ میلیون تــن و امروز در 
سال ۲۰۱۹ به حدود ۸۰۰ میلیون 

تن برساند.
مدیــرکل ادارة اطلاعات اســتان 
اصفهان درخصوص حوادث اخیر و 
برنامه های نظام سلطه برای مقابله 
با جمهوری اســلامی خاطرنشان 
کرد: حدود ۸۰۰ رســانة دیداری و 
شنیداری تلاش می کنند مردم را 
ناامید کنند و این تلاش مبتنی بر 
نوعی برنامه ریــزی برای عملیات 
روانی است. آن ها برای دست یافتن 
به نتیجة موردنظر خــود و ناامید 

کــردن مــردم برنامه ریزی های 
گسترده ای کرده اند، تاجایی که بر 
اساس بررســی های به عمل آمده 
حدود ۴۲۰۰ اندیشــکده و رسانة 
متعــدد، چنین اســتراتژی ای را 

طراحی کرده اند.
مدیــرکل ادارة اطلاعات اســتان 
اصفهــان افزود: ما یک دســتگاه 
اطلاعاتی هستیم و از دل این مردم 
و برای همین مــردم تولید امنیت 
می کنیم. ما به دنبال این هستیم که 
با کمک مــردم و همة بخش های 
حاکمیتی و نظام، برای پیشــرفت 
کشور و دفاع از مردم کار کنیم. در 
زمینة اقتصاد و موضوعات مربوط به 
آن نیــز موظفیم به شــما و همة 
بخش های اقتصادی کمک کنیم. ما 
همراه شما و یاری رسان شما هستیم 
و همان گونه که مقام معظم رهبری 
فرمودند، همة بخش های مختلف 
می تواننــد از اطلاعــات مــا در 
زمینه های مرتبط بــا حوزة خود 

استفاده کنند.
وی با بیان این که یاری رساندن به 
فولاد مبارکه از دو جهت برای ادارة 
اطلاعات حائز اهمیت است، گفت: 
اول این که این صنعت در پیشرفت 

امور و اقتصاد کشور بسیار مؤثر است 
و اساسا نقش استراتژیک دارد. دوم 
این که تولیدات فولاد مبارکه موتور 
محرک ســایر صنایع و بخش های 
اقتصادی کشور است. بنابراین تداوم 
و رشد تولید فولاد مبارکه موجب 
تأمین امنیت بیشتر جامعه خواهد 
شد. حق پرســت خاطرنشان کرد: 
قطعا تا امروز تهدیدهای متعددی 
علیه فولاد مبارکه وجود داشته که 
به فضــل خدا و با تــلاش جمعی 
عزیزان این حوزه مدیریت شــده 
است، به ویژه همین حضور در کنار 
کارکنان فولاد مبارکه به نوعی توجه 

ویژة امنیتی به شمار می آید.
وی گفت: نباید اجازه داد که رفتار 
دشمن علیه ما بر ما اثر بگذارد. امروز 
در شرایط سختی هستیم، اما باید با 
اقتصاد مقاومتی از این گردنه و پیچ 
تاریخی عبــور کنیم. بنابراین باید 
تهدیدها را به فرصت تبدیل کنیم و 
با انسجام درون سازمانی، در مسیر 
رشد و بهبود هرچه در توانمان است 

انجام دهیم.
 فولاد مبارکه استفاده از توان داخلی 
در اجرای پروژة نورد گرم شمارة ۲ 
و اخذ ضمانت نامه های مناسب در 

مرحلة تنظیم قرارداد این پروژه را 
در دستور کار خود دارد

به گزارش خبرنــگار فولاد، در این 
مهنــدس عظیمیــان  بازدیــد 
مدیرعامل فولاد مبارکه ضمن ارائة 
گزارش کاملــی از عملکرد نواحی 
مختلف فولاد مبارکه از تلاش همة 
عزیزانی که تلاش می کنند محیطی 
امن برای زندگی و تولید در کشور 
فراهم گردد، تشکر و قدردانی کرد 
و گفت:  در ســایه تلاش کارکنان و 
وجود همین امنیت، امروز شرکت 
فولاد مبارکه دومین شرکت بورسی 

کشور است.
وی در ادامة ســخنان خود فولاد 
مبارکه را بزرگ ترین بنگاه اقتصادی 
مالیات دهندة کشــور که ســالانه 
بالغ بر ۱5۰۰ میلیارد تومان مالیات 
می دهد دانســت و اضافه کرد: در 
گروه فولاد مبارکه حدود ۳5۰ هزار 
فرصت شــغلی وجود دارد و تولید 
حدود نیمی از فولاد کشور بر عهدة 

این شرکت است.
وی شفافیت نظام مالی فولاد مبارکه 
را از دیگر مزیت های این شــرکت 
دانســت و گفــت: خوشــبختانه 
علی رغم گردش مالــی بالای این 
شرکت، این شرکت با فساد مواجه 

نشده است.
مهندس عظیمیان ضمن تقدیر و 
تشــکر از حمایت هــای مدیرکل 
اطلاعات و همکارانشان درخصوص 
اجرای طرح توسعة نورد گرم شمارة 
۲ گفــت: همان گونــه کــه ادارة 
اطلاعــات نیز انتظــار دارد، فولاد 
مبارکه اســتفاده از توان داخلی در 
اجرای پروژة نورد گرم شــمارة ۲ و 
اخذ ضمانت نامه های مناســب در 
مرحلة تنظیم قرارداد این پروژه را 

در دستور کار خود دارد.
مدیرعامــل فــولاد مبارکه اظهار 
امیدواری کرد این پروژة ۷ تا ۸ هزار 
میلیارد تومانی ظرف ۳ سال آینده 
به بهره برداری برسد و زمینة اشتغال 
جوانان و رونق بیش ازپیش تولید را 

فراهم کند.

هاشم امینی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان با اشاره به دستور وزیر نیرو مبنی 
بر حذف کاغذی قبوض آب بهاء اعلام کرد:طرح 
حذف قبوض آب بهاء از مهر ماه در دستور کار  
آبفا اســتان اصفهان قرار گرفــت از آن زمان 
تاکنون شماره تلفن بیش از یک میلیون و  ۱5۲ 
هزار  مشــترک اصفهانی جمع آوری شد و در 
حال حاضر آبفا استان اصفهان با جمع آوری 
بیش از ۹۶ درصد شماره تلفن های  مشترکین 
، پیشگام در اجرای طرح حذف قبوض کاغذی  

دربین ۳۴ شرکت آبفا در کشور است.
وی افــزود:  از نیمــه آذر به بعد بــرای تمام 
مشــترکین خانگی و غیر خانگی در استان 
اصفهان قبوض آبها ء به صورت پیامک ارسال 

می شود
ایشان در پاسخ به  چگونگی ارسال قبوض آب 

بهاء برای مشترکین غیرخانگی اعلام کرد: برای 
مشترکین غیرخانگی مانند ادارات ،سازمانها و 
واحد های صنعتی که دارای چندین کنتور آب 
هستند قبوض تجمیعی صادر می شود و این 
مشترکین باید از این طریق آب بهاء یشان را 

بپردازند.
وی با بیان اینکه تمام زیرساختها جهت حذف 
قبوض کاغذی در اصفهان فراهم شده تصریح 
کرد: از مهر ماه تاکنون به منظور حذف قبوض 
کاغذی آب بهاء زیرساختهای ارتباطی امن ، 
مشاهده قبض و  پرداخت به صورت الکترونیکی 

فراهم گردید.
وی اعلام کرد: ۴ درصد باقیمانده  مشترکینی 
که هنوز شماره تلفن های خود را اعلام نکرده 
اند عمدتا سالمندان هستند که  در چند روز 
آینده با جمع آوری شماره تلفن های این افراد، 

برای تمام مشترکین دراستان قبوض آب بهاء 
به صورت پیامک ارسال می شود.

تمام مشترکین می توانند با مراجعه به پایگاه 
اینترنتی شرکت و انتخاب گزینه میز خدمت و 
مشاهده سوابق، صورت حساب  قبض خود را 
به صورت الکترونیکی مشاهده کرده. همچنین   
در انتهای صورت حســاب پیامکی، لینک یا 
پیوندی را قراردادیم که مشترک  بتواند با اتصال 
به اینترنت و کلیک بر روی آن ، قبض خود را به 

صورت کامل رویت کند. 
وی افزود: مشــترکین همچنین می توانند 
کارافزار )اپلیکیشن( همراه آبفای اصفهان را بر 
روی گوشی تلفن همراه خود نصب کرده و با 
انتخاب گزینه مشاهده قبض، اطلاعات آخرین 
صورت حساب را مشــاهده و در صورت نیاز 
ذخیــره کنند. روش دیگر این اســت که کد 
دســتوری - ۱5۱5۲۲*۶۶55* را شــماره 
گیــری کرده و بــا انتخاب گزینه شــماره ۴ 
اطلاعات قبض خود را مشاهده کنند و در حال 
حاضر با شماره گیری ۱5۲۲ و انتخاب کلید 
شماره ۱ میزان بدهی مشترک به صورت گویا 
اعلام می شــود اما با برنامه هایی که در دست 
اجــرا داریم به زودی شــهروندان می توانند 
جزییات قبض خــود را هم از طریق تماس با  

سامانه ۱5۲۲ بشنوند.

ذوب آهن اصفهان بــه عنوان مادر صنعت 
فولاد کشــور همــه روزه بازدیدکنندگان 
فراوانی را از سرتاسر کشور ایران،میزبانی می 
کند. دوشنبه بیست و پنجم آذرماه نیز تنی 
چند از  ائمه جمعه شهرستان لنجان با حضور 
در این شرکت از بخش های مختلف شامل 
کوره بلند شــماره سه،کارگاه های ساخت 
درب های فلکسیبل باتری سه کک سازی 
و... بازدید نمودند و در جریان آخرین اخبار 
دستاوردهای این شرکت مادر صنعتی قرار 

گرفتند.
علیرضا امیری مدیر روابط عمومی شرکت 
طی جلسه ای که در تالار تشریفات برگزار 
شد،گفت : برای تاسیس ذوب آهن در کشور 
تلاش های گسترده ای انجام گرفت که به 
نتیجه نرســید، ســرانجام در سال ۱۳۴۴ 
قرارداد ساخت شرکت منعقد و سال ۱۳۴۶ 
کلنگ زنی آن انجام گرفت. در حدود چهار 

سال،فاز اول این کارخانه توسط حدود ۲۰ 
هزار نفر از نیروهای عاشق و متعصب از جای 
جای ایران ساخته شد و این فعالیت با شدت 
بیشتری در فاز دوم ادامه یافت و در بحبوحه 
انقلاب ذوب آهنی ها با تمام توان به فعالیت 
ادامه دادند و در ســال ۱۳۶۲  نیز با حضور 
رهبر معظم انقلاب کوره بلند شماره ۲  را به 

بهره برداری  رساندند.
وی ادامه داد : نســل اول کــه ذوب آهن را 
ساختند، نسلی عاشقی بودند که همه توان 

خود را به کار گرفتند و خواستار پیشرفت و 
صنعتی شدن کشور بودند.   

این مقام مســئول اظهار داشت : زمانی که 
انقلاب شــد ۶۰۰ هزار تن فولاد تولید می 
کردیــم و هم اکنون حدود ۲۷  میلیون تن 
تولید داریم، یعنی تولید نزدیک به 5۰  برابر 
شده اســت. ده ها ذوب آهن به دست ذوب 
آهنی ها ساخته شد که یکی از آنها مبارکه 
بود. خروجی آموزشگاه توحید ذوب آهن،از 
دانشگاه های کشور در آن زمان بیشتر بود و 
بیش از ۱۰۰ هزار نفر در ذوب آهن آموزش 
دیدنــد. علیرضا امیری افــزود : ذوب آهن 
اصفهان تعداد ۱۴ هزار نفر رزمنده به جبهه 
اعزام کرده و همچنین تعداد  ۲۸۶ شهید با 
افتخــار به انقلاب تقدیم نموده اســت. در 
بحران ها مانند ســیل و زلزلــه نیز اولین 
محموله های کمک از این شرکت به مناطق 

آسیب دیده ارسال می شود.

وی بیان کرد : محصولات ذوب آهن اصفهان 
در جهان صاحب نام است،طی سال گذشته 
یک میلیون تن از محصولات شرکت به ۳۰ 

کشور  صادر شد.
مدیر روابط عمومی شرکت گفت : ذوب آهن 
اصفهان ۴۰۰ میلیارد تومان در زمینه پروژه 
های زیست محیطی هزینه کرده است و هم 
اکنون نیز ساخت درب های باتری سه کک 
ســازی را در راســتای حذف آلایندگی در 

دست اقدام دارد. 
این مقام مسئول با اشاره به اینکه فضای سبز 
ذوب آهن ۱۶ هزار و پانصد هکتار است که 
عمــده آن بــه صــورت دیم آبیــاری می 
شــود،گفت : در راســتای کاهش مصرف، 
پساب شهرهای مجاور خریداری شده و در 
فضای سبز و خط تولید استفاده می شود و 
همچنین میزان برداشــت آب از رودخانه 

زاینده به ۴۰ درصد کاهش یافته است.

عبور»ملی
مس«ازمرز13
هزارمیلیارد
تومان

حجت اله نجاری مدیر امور سهام بانک شهر از راه 
اندازی ســامانه احراز هویت سجام )سامانه جامع 
اطلاعات مشــتریان( در تالار اختصاصی خرید و 
فروش سهام )کارگزاری شهر( خبر داد و گفت: با راه اندازی این 
سامانه، امکان احراز هویت به صورت رایگان برای مراجعان فراهم 
شــد. حجت اله نجاری با بیان این که پیش از این، مشــتریان 
بازارهای مالی و سرمایه گذاری بعد از ثبت نام در سامانه سجام 
و دریافت کد رهگیری می بایســت به دفاتر پیشخوان دولت 
مراجعه می کردند ، گفت: جهت رفاه حال ســهامداران و ارائه 
خدمات مناسب تر و تسهیل در امور ، سامانه احراز هویت سجام 
)سامانه جامع اطلاعات مشتریان( در تالار اختصاصی خرید و 
فروش سهام )کارگزاری شهر( در ساختمان مدیریت سهام بانک 

شهر راه اندازی شد.

 محمدجــواد آذری جهرمــی وزیر 
ارتباطــات و فنــاوری اطلاعات در 
حاشیه جلسه هیئت وزیران در جمع 
خبرنگاران با اعلام این خبر خاطرنشان 
کرد: ما با یک حمله بسیار سازمان یافته 
علیه زیرساخت های دولت الکترونیک 
مواجه شدیم که توسط سپر امنیتی 
دژفا شناسایی و دفع شده است. وی با 

بیان اینکه جزئیات این حمله را نمی توانم بگویم، افزود: در حال 
بررسی ابعاد این حمله سایبری هستیم. وزیر ارتباطات همچنین 
دربــاره مصاحبه نزار زاکا علیــه او مبنی بر اینکه جهرمی از وی 
بازجویی کرده است، گفت: احتمالا گرد نخودی که مصرف کرده 
خوب بــود؛ او مباحث را با هم قاطی کرده اســت. آن زمان که 
می گفتند جهرمی در وزارت اطلاعات بوده، این موضوع مربوط به 
قبل از ســال ۸۸ بوده است. آن سالی که وی  )زکا( به ایران آمده، 
من وزارت ارتباطات بودم و ضمن اینکه وی بازداشت سپاه بوده نه 
وزارت اطلاعات. جهرمی در ادامه در پاسخ به پرسشی درباره برخی 
نگرانی ها در خصوص تغییر سیاست دولت در زمینه  ارائه  اینترنت 
و جایگزینی اینترنت ملی با بیان اینکه چیزی به عنوان اینترنت 
ملی معنای خارجی ندارد، اظهار کرد: اینترنت یک شبکه جهانی 
است و داخلی و بین المللی ندارد. وی با تاکید بر اینکه شبکه ملی 
اطلاعات با اینترنت ملی متفاوت اســت، افــزود: آنها که از لفظ 
اینترنت ملی یا عناوینی از این دست استفاده می کنند، هدف شان 

تخریب دستاوردهای جوانان ایرانی در حوزه خودشان است.

بانک پارسیان به منظور افزایش سهولت مشتریان 
خود در استفاده از رمز پویا، امکان دریافت پیامکی 
رمز دوم پویا به صورت خودکار را برای آن دســته از 
مشتریانی که شماره همراهشان در این بانک ثبت شده و رمز دوم 
ایستا دارند، فعال نموده و طی ارسال پیامک به ایشان اطلاع رسانی 

می نماید. 
براساس اعلام رسمی بانک مرکزی ج.ا.ا و توافقات انجام شده در 
کانون بانک ها و موسسات اعتباری خصوصی و برای جلوگیری از 
تهدیدها و سو استفاده کلاهبردارن اینترنتی از کارت های بانکی، 
رمز دوم ایســتا)رمزهای دوم کنونی( غیرفعال خواهد شــد و 
مشــتریان از ابتــدای دی مــاه مــی بایســت از رمــز دوم 
یکبارمصرف)رمزپویا( استفاده کنند. همچنین طبق اعلام این 
بانک، آن دســته از هموطنانی که قادر به استفاده از راهکارهای 
مبتنی بر گوشی تلفن همراه هوشمند نیستند، می توانند رمز دوم 

پویا را از طریق پیامک نیز دریافت کنند. 
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لزومکارکارشناسیمناسببرایواگذاریاستقلالوپرسپولیسبهبخشخصوصی

پرسپولیس و استقلال باید حتما واگذار شوند
صالحیامیری:چهمعنیداردکهسرمربی،

درکورسقهرمانیتیمراترککند

داستاندنبالهداراستقلال-استرا

تناقضبزرگسازمانمالیاتیو
استقلالدرپروندهرحمتی

دو نامه ســازمان امــور مالیاتی به 
باشگاه های استقلال و شهرخودرو در 
فاصله ۷۳ روز، خبر از تناقض بزرگی 
در پرونده مالیات سیدمهدی رحمتی 

می دهد.
به گزارش اعتبار به نقل از ایسنا مهدی 
رحمتی با توجه به بدهی یک میلیاردو 
۶۰۰ میلیون تومانی و درخواســت 
اســتقلال برای پرداخت تقسیط 

ماهانه ۶۷ میلیون تومان یکشنبه با انتشار نامه ای خبر از بدقولی 
باشگاه استقلال در پرداخت مالیاتش داد و با لحنی معترض از مدیران 
استقلال خواست تا هرچه زودتر این ماجرا را پیگیری کنند. در نامه 
منتشر شده دروازه بان فعلی شهرخودرو آمده بود که تمام مالیات او 
از اموالی که باشگاه شهرخودرو به او داده، گرفته می شود و او 5 روز 

فرصت دارد که به این حکم شکایت کند.
در این قضیه دو تناقض بزرگ وجود دارد. تناقض اول در نامه ای است 
که به تاریخ ۷ مهر ۹۸ توسط سازمان امور مالیاتی کشور به باشگاه 
استقلال و امیرحسین فتحی، مدیرعامل وقت این باشگاه داده شده 
است که بدهی مالیاتی مهدی رحمتی برعهده باشگاه استقلال بوده 
و این باشگاه آن پول را پرداخت کرده است. سوال اصلی این است که 
اگر صحت این نامه و نامه ای که دروازه بان سابق استقلال منتشر کرده 
است، تایید شود چه کسی دروغ گفته و یا اشتباه کرده است؟ باشگاه 
استقلال که با انتشار این نامه و همچنین دادن یک نسخه به دروازه بان 
خود، در این فکر بوده که به نوعی رحمتی را راضی کند و نگرانی های 
این بازیکن را از سر خود باز کند و یا سازمان امور مالیاتی در دادن نامه 
دوم به رحمتی که به تاریخ ۲۰ آذر ۹۸، یعنی ۷۳ روز بعد از نامه اولیه 
به باشگاه استقلال، اشتباه کرده است؟ تناقض دوم دوشنبه به وجود 
آمد که باشگاه استقلال با صدور اطلاعیه ای خبر از پرداخت بدهی 
مالیاتی رحمتی داد اما سخنگوی باشگاه شهرخودرو اعلام کرد که این 
بدهی هنوز سر جای خود است و مشکلات رحمتی حل نشده است. 
اطلاعیه امروز آبی ها به قدری عجیب بود که حتی نامه اولی را زیر سوال 
می برد و به پرداخت نشدن مالیات رحمتی صحه می گذارد؛ آن هم 
در حالی که سازمان امور مالیاتی مدعی شده بود مالیات دروازه بان 
فعلی شهرخودرو پرداخت شده است. بهتر است سازمان امور مالیاتی 
و باشگاه استقلال از صحت و سقم این ماجرا پرده بردارند تا مشخص 

شود چه کسی اشتباه کرده یا دروغ گفته است.

داستان  استقلال- استرا داستانی که انگار به پایان نزدیک و نزدیک 
تر می شــود و پایان خوش یا ناخوش آن در چند ســاعت آینده 

مشخص خواهد شد.
 باشگاه استقلال، وقتی همه خواب بودند، تصویر یک چک در وجه 
آندره آ اســتراماچونی را منتشــر کرد و ماجرای بازگشت مربی 
ایتالیایی را وارد مرحله تازه ای کرد. در بیانیه شــبانگاهی باشگاه 
استقلال قید شده بود که استراماچونی باید به ایران بازگردد. اما 
چند ساعتی بیشتر طول نکشید که مشخص شد موضوع وصول 
چک، تحت تاثیر مســائلی مانند تحریم و محدودیت های نقل و 
انتقال پول، به این سادگی نیست و شاید استراماچونی با دریافت 

آن، دچار مشکلاتی در ایتالیا شود.
واقعیت این اســت که ماجرای پرداخت دستمزد استراماچونی، 
بسیار پیچیده تر از آن بوده که اغلب در شبکه های اجتماعی درباره 
آن حرف زده می شــود ولی به طور خلاصه می توان اینطور گفت 
که برای اینکه پروژه بازگشت این مربی ایتالیایی به استقلال واقعاً 
عملی شود، خود استراماچونی و وکلایش هم باید کمی نرمش به 

خرج دهند.
گفته می شود باشگاه استقلال چندی پیش به مربی اش پیشنهاد 
کرده بود در ترکیه حساب بانکی باز کند و پروسه نقل و انتقال پول 
از طریق این کشــور همسایه انجام شــود اما استراماچونی با این 
پیشــنهاد مخالفت کرد و اصرار داشــت حتماً در ایتالیا پول به او 

تحویل داده شود.

رضا آذری در اختیار باشگاه قرار گرفت

اخراجموقتبازیکناستقلال
بی انضباطی در جلســه تمرینی روز بعد از بازی مقابل شاهین 
شهرداری بوشهر باعث شد تا بازیکن پرحاشیه و جوان این فصل 

استقلال در اختیار باشگاه قرار بگیرد. 
به گزارش “ورزش سه”، رضا آذری هافبک جوان استقلال که 
بسیاری امیدوار بودند او به عنوان یکی از استعدادهای این تیم 
روزهای درخشــانی با آبی های پایتخت زیر نظر استراماچونی 
رقم بزند برای دومین بار در نیم فصل نخســت از تمرینات این 
تیم کنار گذاشته شد تا در اختیار کمیته انضباطی باشگاه قرار 
بگیرد. آذری در حالی توسط صالح مصطفوی و وریا غفوری در 
اختیار باشگاه استقلال قرار گرفت که روز بعد از بازی با شاهین 
شهرداری بوشهر و در تمرین ریکاوری بی انضباطی انجام داد. 
ماجرا از این قرار بود که در تمرین وقتی مصطفوی شــاهد بی 
انگیزه تمرین کردن برخی نفرات)آذری( بود با سوت زدن تمرین 
را قطع کرد و گفت هر کس انگیزه ای برای کار با توپ و درست 
انجام دادن تمرینات ندارد می تواند زمین را ترک کند که آذری 
ایــن اقدام را انجام داد و بعد از ضربه زدن به زیر کنزهای داخل 
زمین، ساکش را جمع کرد و رفت. صالح مصطفوی با مشورت 
وریا غفوری کاپیتان استقلال بلافاصله بی انضباطی رضا آذری 
را به باشــگاه گزارش داد و این بازیکن را در اختیار آنها قرار داد. 
اما آذری روز سه شنبه بدون اعتنا به این تصمیم در محل تمرین 
تیم حاضر شد که مصطفوی و وریا غفوری مانع تمرین او شدند 
تا با اخراج از تیم به آذری اعلام شود برای تعیین تکلیف به باشگاه 
برود. قرار اســت تکلیف این بازیکن که برای دومین بار در این 
فصل از تمرینات گذاشته می شــود را باشگاه تعیین کند که 
آخرین خبرها از روشــن شدن وضعیت رضا آذری در بازگشت 

سرمربی به تمرینات حکایت دارد. 

 عضو هیات رییســه فدراسیون کشتی گفت: شرایط 
کنونی به هیچ عنوان در اندازه کشتی کشورمان نیست 
چرا که جایگاه ایران قهرمانی جهان و المپیک است. برای 
رســیدن به این هدف باید بــه »علیرضا دبیر« رییس 
فدراسیون کمک کنیم. »محمدرضا طالقانی« در گفت 
و گویی اظهار داشــت: در کشتی به خاطر فرهنگ و یا 
تعصب، گاهــی اوقات از حضــور افراد اســتفاده و یا 
سوءاستفاده می کنند. من نیز از ۴5 سال گذشته همواره 
سعی کردم به عنوان یک یار و دوست در کنار ورزش باشم 
و به خاطر همین عشق و علاقه است که در کشورم ماندم 
تا در هر جایی هستم به اندازه خیلی کوچک مثمرثمر 
باشم. وی اظهار داشت: با همه وجود همواره آماده خدمت 
به کشــورم هستم و در همین راستا احساس کردم اگر 
کاری از دستم بر می آید دوباره برای کشتی کشورم انجام 
دهم. دبیر از قهرمانان خوب کشورمان است و او را از زمانی 
که در وزن ۳۷ کیلوگرم کشتی می گرفت به خاطر دارم. 
او دست رفاقت و کمک به سویم دراز کرد و من هم تا این 
لحظه اگر احساس کنم که کاری از دستم برمی آید، به 
اندازه بضاعتم در کنار کشــتی هســتم. رییس اسبق 
فدراسیون کشتی خاطر نشان کرد: به همین دلیل رییس 
فدراسیون برای حضورم در هیات رییسه صحبتی با من 
داشــت و خود او به عنوان یک انسان که دارای عناوین 
قهرمانی جهان و المپیکی است و در زمینه تحصیلات 
در بالاترین مدارج علمی قرار دارد در نهایت احســاس 
کردم که در کنارش باشــم و وزیر ورزش و جوانان نیز با 
محبتی که داشــتند حکم من را به عنوان یکی از اعضا 
هیات رییسه فدراسیون صادر کردند و اکنون در خدمت 

کشتی هســتم. وی ادامه داد: امیدوارم به اندازه 
ذره ای در کمک کردن به کشتی کشورمان که 
از جایــگاه والایی در کشــور دارد، به اوج 
همیشگی برسد. طالقانی خاطر نشان کرد: 
شرایط کنون کشتی کشورمان، اندازه ما 
نیست. اندازه و جایگاه کشتی ایران قهرمانی 
جهان و المپیک اســت و همگی باید به 

برنامه های دبیر کمک کنیم. کار 
بسیار سخت است و باید 

کشتی کشورمان را به 
جایگاهی برسانیم که 
ملی پوشان در بازی های 

المپیک مدال های درخشانی کسب کنند. وی ادامه داد: 
یک مدال طلای المپیک تاثیر زیادی در جامعه خواهد 
داشت و به نظرم باید بخشی بودجه ای را که خرج مبارزه 
با مواد مخدر می کنند، خرج ورزش کنیم. کسانی که روی 
به اعتیاد می آورند با ورود به ورزش متوجه خواهند شد 
که چقدر این عرصه زیبا و قشــنگ است. طالقانی  بیان 
داشت: تاکنون 5 مرتبه در جاهای مختلف من را بیرون 
کردند. آنهایی که این کار را کردند کور شوند، چرا که وقتی 
سر کوچه هم می روم به دلیل عشق و علاقه مردم، مشکل 
دارم و این نشــان می دهد کاری که بــرای مردم انجام 
می دهیم گم نمی شود و اکنون نیز با یک سوت فدراسیون 
کشتی دوباره در خدمت این رشته هستم. وی در خصوص 
مشکلات مالی فدراسیون نیز گفت: هر رییس فدراسیون 
جدیدی که می آید به طبع برای اجرای برنامه های خود 
به بودجه نیــاز دارد و بدهی هایی نیــز می ماند و البته 
فدراسیون کشــتی در کنار خود حامیان مالی دارد که 
بهترین ها از بین آنان انتخاب خواهند شد و به کمک کشتی 
خواهند آمد  و البته وزارت ورزش و جوانان و کمیته ملی 
المپیک نیز همیشه در کنار کشتی هستند. عضو هیات 
رییسه فدراسیون کشتی در عین حال خاطر نشان کرد: 
اگر مدال المپیکی می خواهیم به اندازه مدال المپیکی به 
رشته ها نگاه کنیم؛ نه تنها به کشتی بلکه به همه رشته ها 
و البته کشتی در این راه سردمدار و چراغ ورزش کشورمان 
اســت و بیشترین سهم را در کنار وزنه برداری در کسب 
مدال ها در ادوار مختلف المپیک برای کشورمان داشته 
است و البته در کنار این ۲ رشته ، تکواندو و دوومیدانی نیز 
مدال هایی گرفته اند. اما در حال حاضر این کشتی است 
که باید جور همه رشته ها را بکشد و به همین دلیل نگاه 
باید ویژه باشــد. وی یادآور شد: ورزشکاران رشته 
کشــتی از ورزشکاران خوب و با اخلاق جامعه 
ورزشی هستند. کشتی رشته ای بسیار سخت و 
طاقت فرساست چرا که برای ۶ دقیقه مبارزه باید 
ماه هــا تمریــن کــرد. در حــال حاضر 
کشتی گیران جوان و خوبی در 
اردوهای تیم ملی هستند و 
اگر قدر فرصت ها را بدانیم 
اطمینــان دارم که 
خوهیم  موفق 

شد.

کاپیتان تیم ملی والیبال ایران برای حضور در اردوهای آماده سازی، خود را به کادر 
فنی تیم ملی معرفی کرد.

به گزارش ایســنا، ســعید معروف کاپیتان تیم ملی والیبال ایــران، صبح امروز 
)سه شنبه( ۲۶ آذر ماه ۱۳۹۸ جهت حضور در تمرینات تیم ملی، زودتر از سایر لژیونرها 
به اردوی سروقامتان پیوست تا زیر نظر کادرفنی تمرینات خود را در کنار سایر ملی پوشان 

پیگیری کند. 
پیش از این نیز پوریا فیاضی دریافت کننده تیم ملی ایران، پس از فسخ قراداد خود با تیم 
باشگاهی بنجین لهستان، روز گذشته خود را به کادرفنی معرفی کرد تا در اردوی تیم ملی 
تمریناتش را آغاز کند. طبق گفته امیر خوش خبر، ســایر ملی پوشان لژیونر )سید محمد 
موسوی، امیر غفور و میلاد عبادی پور( نیز باید ۱۰ روز قبل از آغاز رقابت های انتخابی المپیک 

در اردوهای تیم ملی حاضر شــوند.  مسابقات انتخابی المپیک قاره آسیا، ۱۷ تا ۲۲ دی ماه 
سال جاری به میزبانی کشور چین برگزار خواهد شد. قهرمان این مسابقات از بین هشت تیم 
ایران، چین، قزاقستان، چین تایپه، استرالیا، کره جنوبی، هند و قطر به عنوان سهمیه آسیا راهی 

المپیک ۲۰۲۰ توکیو خواهد شد.

رضــا صالحی امیــری رییس کمیته  
المپیــک گفت : قدرت ســخت فاقد 
مشروعیت و مقبولیت است و قدرت نام 
به دنبال مشروعیت حداکثری است. در 
قدرت سخت معیار رشــد کمی و در 

قدرت نرم توسعه ورزی است.
ایشان گفت: ورزش در زمره قدرت نرم 
است و برای تداوم اندیشه امام خمینی 
)ره( باید به دنبال اجماع ســازی باشــیم و از بایدها پرهیز کنیم. 
کمیســیون های کمیته المپیک بزرگترین ظرفیت فکری برای 
طراحی الگوی توســعه ورزش قهرمانی است. قهرمانانی ماندگار 
می شوند که از ظرفیت های معرفتی برخوردار باشند ما نیازمند عبور 
از ســکو و سکه به مرام پهلوانی هستیم و کمیسیون های این نهاد 
نقش مهمی در توســعه ورزش پاک و اخلاقــی و فرهنگی دارد. 
همچنین کمیسیون زنان هم فعالیت جدی دارد و باید به جهانیان 

ثابت کنیم که تبعیض جنسیتی وجود ندارد.
وی با اشاره به اتفاقات اخیر سرمربی خارجی تیم استقلال افزود: شاهد 
بداخلاقی در ورزش به ویژه در فوتبال هستیم. سکوهای ما باید نماد 
اخلاق باشد و باید روح اخلاق در فوتبال دمیده شود. سکوها باید نماد 
اخلاق و بازیکنان و مربیان نماد اخلاق باشند. چه معنی دارد مربی 
در انتهای نیم فصل و در شرایطی که تیم در کورس قهرمانی است، 
کشور را ترک کند. این بیانگر آن است که درگیر حاشیه ها هستیم و 

باید از حاشیه به متن برویم.

مراسم بزرگداشت زنده یاد ناصر حجازی روز گذاشته در ایوان شمس 
برگزار شد.

ناصر حجاز یکی از اسطوره های باشگاه استقلال و فوتبال ایران است 
که با وجود اینکه چندســالی از درگذشت او می گذرد در مناسبت 

های مختلف یاد و نام او زنده می شود.
شــب گذشته با تلاش کمیته ورزش شــورای شهر تهران مراسم 
بزرگداشت حجازی در تالار ایوان شمس برگزار شد که در آن خانواده 
او، بازیکنان،  مربی ها و پیشکسوتان سابق فوتبال مثل پرویز مظلومی، 
امیرحسین صادقی، مهدی امیرآبادی، فرامز ظلی، محمد نوازی، رضا 
حسن زاده، رضا رجبی، علی خسروی، سعید مظفری زاده و شاهین 

بیانی حضور داشتند تا یاد این مربی بزرگ را زنده نگه دارند.
در پایان این مراســم هم از تعدادی از اهالی فوتبال که در زنده نگه 

داشتن یاد ناصر حجازی تلاش کرده بودند تجلیل شد.

خبـــرخبـــر

رئیس فدراســیون فوتبال در خصوص داستان 
واگذاری دو باشــگاه استقلال و پرسپولیس به 
بخش خصوصی، اظهار داشــت: دو باشــگاه 
پرسپولیس و استقلال باید حتما واگذار شوند که 
اگر این مهم عملیاتی شــود بخــش زیادی از 
مشــکلاتی که امروز به عنــوان نمونه در بحث 
سرمربی استقلال به وجود آمده است، دیگر تکرار 

نخواهد شد.
وی افزود: در واقــع وقتی که بخش خصوصی 
مدیریت در این دو باشگاه را بر عهده داشته باشد 
با توجه به اینکه از جیب خود خرج می کند دیگر 
اجازه نمی دهد که این چنین مشکلاتی برای این 

دو تیم به وجود آید.
تاج عنوان کرد: به هر حال در بحث واگذاری این 

دو باشگاه هیچ شکی نیست ولی نکته مهم این 
اســت که واگذاری باید منطبق با خرد و عقل 
جمعی باشد و با توجه به اهمیت این دو باشگاه 
بسیار مورد توجه مردم هستند و به همین دلیل 
نمی شود بدون کار کارشناسی تیم ها را واگذار 
کرد. وی گفت: به نظر من باید به بهترین شرایط 
ممکن این دو تیم را واگذار کرد تا دیگر شــاهد 
مشکلاتی که برای بعضی از تیم های در لیگ یک 
به وجود آمد و از ســوی بخش خصوصی واگذار 
شده، کاملا رها شدند، نباشیم. رئیس فدراسیون 
فوتبال عنوان کرد: اصل واگذاری دو تیم استقلال 
و پرسپولیس کار درستی است ولی باید این کا با 
نهایت تدبیر و بررسی کارشناسی انجام شود. رقم 
قرارداد ویلموتس مشخص است وی در ادامه به 

داستان قرارداد ویلموتس اشاره کرد و افزود: در 
خصوص قرار داد ویلموتس سرمربی سابق تیم 
ملی فوتبال کشورمان نیز اسناد و قرارداد کاملا 
مشخص بوده و در زمان عقد قرارداد علاوه بر خود 
من وزیر محترم ورزش و جوانان نیز حضور داشته 
و هم اکنون این قرارداد در اختیار مراجع ذیصلاح 

نیز گذاشته شده است.
وی در واکنش به مطرح شدن رقم ۳ میلیون دلار 
قرارداد ویلموتس، اظهار داشــت: من نمی دانم 
نماینده محترم وقتی رقم این قرارداد را سه میلیون 
دلار اعلام می کنند، این رقم را از کجا آورده اند. 

آیا ایشان در مذاکرات بوده اند؟
تاج بیان کرد: قرارداد ویلموتس کاملا مشخص 
است و در اختیار تمامی نهادهای نظارتی از جمله 

سازمان بازرسی، دیوان محاسبات و ... داده شده 
است و محرمانه بودن برای مراجع ذیصلاح اصلا 

ملاک نیست.
وی با اشاره به روند تعیین تکلیف پرونده ویلموتس، 
گفت: هیچ مشکلی از نظر ما ندارد و با توجه به اینکه 
قرارداد از طرف آقای ویلموتس صورت گرفته و 
این مهم قبل از دیدار ایران و عراق بوده اســت 

بنابراین مشکلی در این خصوص نداریم.
وی ادامــه داد: قرارداد آقای ویلموتس از جمله 
قراردادهای بسیار خوبی است که در آن قید شده 
غرامت به دو طرف وقتی پرداخت می شــود که 
مدت زمان آن سه ماهه باشد. یعنی اگر ما ثابت 
کنیم که وی نباید قرارداد را فسخ می کرد باید وی 

سه ماه به ما غرامت پرداخت کند.

گابریل کالدرون سرمربی پرسپولیس به مسوولان 
این باشگاه اعلام کرده که بعد از بازی با نساجی لیست 
مازاد خود را به مدیرعامل باشگاه ارایه دهد. با توجه 
به یک بازی عقب  افتاده تیم فوتبال پرسپولیس مقابل 
نساجی مازندران این تیم تا پایان نیم فصل اول سه 
بازی در پیش خواهد داشت. سرخپوشان یک بازی 
مقابل پارس جنوبی برگزار می کنند سپس در جام 
حذفی مقابل شهرداری ماهشهر بازی خواهند کرد. 
آخرین بازی پرسپولیس قبل از تعطیلات نیم فصل 
بازی با نســاجی خواهد بود که این بازی تنها بازی 
عقب افتاده سرخپوشــان پایتخت است. گابریل 
کالدرون سرمربی پرســپولیس به مسوولان این 
باشگاه اعلام کرده که بعد از بازی با نساجی لیست 
مازاد خود را به مدیرعامل باشگاه ارایه دهد. کالدرون 
احتمالاً ۳ الی ۴ بازیکن را در لیست مازاد خود قرار 
خواهد داد اما این احتمال وجود دارد که بازیکن یا 
بازیکنانی به دلیل اینکه به آن ها بازی نمی رســد 
خواهان جدایی از جمع سرخپوشــان باشــند. 
گمانه زنی ها در مورد بازیکنان خروجی بیشتر در حد 
حــدس و گمــان و گاهی در اندازه یک شــایعه و 

تسویه حساب شخصی مطرح می شود. نام های که 
پیش بینی شان راحت است و برخی اسامی که خیلی 
عجیب به نظر می رسد. دو، سه بازیکن به دلیل عدم 
حضور ثابــت در ترکیب تیم و دقایــق کم بازی ، 
خروجشان بســیار محتمل به نظر می رسد اما ۲ 
بازیکن که این روز نام شــان بیشتر در حد شایعه و 
شنیده می شود مطرح شــده اقبال خوبی در نزد 

هواداران دارند و مهره های کارآمدی هستند و 

مطمئناً درج همین اسامی می تواند فرضیه شایعه و 
حدس های شخصی را قوی تر کند. کمال کامیابی نیا، 
امید عالیشاه و حتی حسین ماهینی و امیر روستایی 
که طبق ادعای برخی گروه ها جزو لیست خروجی 
هستند ، به خوبی می توانند عصای دست سرمربی 
دربازی های حساس نیم فصل دوم و جام حذفی و 
لیگ قهرمانان باشند و کالدرون هم آن قدر بی تجربه 
نیست که بخواهد برای نیم فصل فشرده دوم چنین 

دست خود را خالی کند. حداقل با قاطعیت می توان 
گفت دو، سه بازیکن اعلام شده از سوی گروه ها و  در 
رســانه ها و فضای مجازی جزو مهره های مؤثر و 
قابل اعتماد مربی برای نیم فصل فشرده دوم خواهند 
بود و به نظر می رســد یکی، دو بازیکن جوان و دو 
بازیکن باتجربه تر  به احتمال فراوان از قطار پرسپولیس 
برای نیم فصل دوم پیاده خواهند شد. از طرف دیگر 
سرمربی آرژانتینی تیم پرسپولیس خواهان جذب 
حداکثر دو، سه بازیکن در پست های هجومی شده 
و احتمــالاً ۲ مهاجم و یــک هافبک تهاجمی به 
سرخپوشان اضافه خواهد شد. نکته جالب اینکه 
کالدرون قبل از اینکه تأکید فراوان روی مهاجم داشته 
باشد، برجذب هافبک خلاق هجومی تأکید کرده 
است. یک هافبک ایرانی و چند گزینه خارجی در 
لیست بازیکنان موردنیاز مرد آرژانتینی قرار دارند و 
شنیده می شود برای پست فوروارد هم ۴ گزینه علاوه 
بر گزینه های موردنظر باشگاه، پیشنهاد داده است. 
ولی بدون شک تا زمانی که مدیران باشگاه بعد از ۳ 
بازی آینده نامی را مطرح نکنند نمی توان چندان به 

اسامی عنوان شده اعتماد کرد.
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لطفاً جدول تکمیل شده را به دایرکت اینستاگرام هفته نامه ارسال نمائید.
etebar.magazine  به 15 نفر از برندگان، به قید قرعه جوایزی تقدیم خواهد شد.
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سوپررونیایایرانولبرترینروغنموتور
کشورمعرفیشد

محصول روغن موتور سوپر رونیا 5W۳۰ ایرانول براساس بررسی پژوهشگران ستاد 
بزرگداشت هفته پژوهش و فناوری صنعت، معدن و تجارت به عنوان محصول برتر 
تحقیق و توسعه واحدهای تولیدی صنعتی و معدنی کشور انتخاب و طی مراسمی 
با حضور، قائم مقام وزیر صمت در امور بازرگانی و معاونین صمت از اسحاقی مدیرعامل 
شرکت نفت ایرانول تشکر و با اهدای لوح تقدیر قدردانی شد. این محصول شرکت 
نفت ایرانول با توجه به ویژگی هایی از جمله تولید شده از روغن پایه تمام سنتتیک 
با اســتاندارد SN، دارای تأییدیه از شرکت رنو، کمک به استارت سریع موتور در 
دماهای پایین و صرفه جویی در مصرف سوخت، مقاوم در دماهای بالا و پایدار در 
برابر اکسیداسیون می باشد و تمام خودروهای خارجی موجود در کشور می توانند از 
این روغن استفاده کنند. به گزارش روابط عمومی و تبلیغات شرکت نفت ایرانول، 
عیسی اسحاقی مدیرعامل شرکت نفت ایرانول پس از دریافت لوح تقدیر محصول 
برتر در جمع خبرنگاران گفت: خرد جمعی و همدلی کارکنان ایرانول باعث شد سه 
محصول جدید با بالاترین ســطح کیفی روز دنیا سوپر رونیا 5W۳۰، سوپر رونیا 
هیبریدی ۰W۲۰ و سوپر رویال 5W۴۰ طراحی و در سال جاری به صورت عمده 

به بازار عرضه کنیم و مورد استقبال مصرف کنندگان قرار گرفته است.

خبر

اقتصاد،ورزش،دلالان؟!

ادامهسرمقاله

  ادامه از صفحه اول
 آنچنان ویرانگر و جبران ناپذیر است که تبعات زیانبار آن از جنبه ها و 
محدوده هائی پا فراتر نهاده و آشکارا حیثیت و غرور ملی هواداران را جریحه 
دار کرده بدین ترتیب اسباب شکست روحی و تشدید افسردگی را در بین 
مردم رواج می دهند ، به عبارت دقیق تر نتایج تلخ دلال بازی در ورزش 
کشور منحصر و محدود به مفاسد اقتصادی صرف نیست ، بلکه بدلیل توهین 
به خرد ملی ، تضعیف سرمایه های اجتماعی و اعتماد ملی ، دامنه و گستره 

تخریب بیش از حدّ تصور می باشد .
کارشکنی در مربی گری ، وارداتی و ایجاد شرایط تشنج آلود برای خروج 
آنها از کشور و آوردن جایگزینهای نامدار دیگر را باید در سهم خواهی کلان 

دلالان واکاوی و جستجو کرد و نه دلسوزی برای فوتبال کشور !!
شگفتا که در این کوی خاکی ، اقتصاد ورزشی به عنوان یک رویکرد ملی و 
فرا ملی تبدیل شده و بعنوان یک مؤلفه و شاخص در ردیف های اقتصادی 

کشورها تلقی و لحاظ میگردد .
لیک این دلالان گستاخ و سودجو منافع ملی را در مسلخ منافع فردی خود 

قربانی کرده و پول های سنگین و هنگفت را به یغما می برند !!
امید است شورایعالی قضائی ) شخص محترم ریاست قوه قضائیه ( با ورود 
عاجل به این عرصه و شناسائی این عوامل و عناصری که حیثیت و غرور ملی 
هواداران فوتبال این مرز و بوم را به بازی گرفته اند، عرصه را برآنان تنگ 
سازد تا ورزش همگانی و فوتبال راه تعالی و پیشرفت را به خوبی به پیماید و 
از تخریب زیرساخت های فرهنگی که ورزش یکی از ستونهای اصلی آن می 

باشد ، جلوگیری شود . انشاء ا....   
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تحول در نگاه به داخلی سازی قطعات ، 
کاهش ارزبــری و رونق تولید از روزهای 
نخست آغاز به کار فرشاد مقیمی به عنوان 
مدیر عامل ایران خودرو در دستور کار 
اصلی این شــرکت قرار گرفته است . 
شــرکت ایران خودرو تا کنون چندین 
پروژه با هدف کاهش ارزبری و همچنین 
افزایش عمق داخلی سازی قطعات را آغاز 
کرده است و در مدت زمان کوتاه آغاز این 
طرح جهادی نتایج قابــل توجهی نیر 

حاصل شده است .
بومی سازی در ایران خودرو تنها به بعد 
خودروهای سواری مربوط نمی شود بلکه 
مدیرعامل ایران خودرو داخلی سازی و 
کاهش ارزبری را در تمامی شرکت های 
گروه ایران خودرو در دستور کار دارد به 
گونه ای که طی هفته های گذشته شاهد 
اخبار متعددی در زمینه آغاز بومی سازی 
قطعات خودروهای تجاری ، قطعا” تفنی با 
تکنولوژی بالا و حتی ابزارهای مخصوص 
شبکه خدمات پس از فروش ایران خودرو 
بوده ایم . مدیرعامل ایران خودرو مدتی 
قبل طی بازدید از نمایشگاه بین المللی 
قطعات خودرو تهران از بومی سازی 221 
قطعه برای کاهش ارزبری تا 244 میلیون 
یورو طی ماه های پایانی سال 98 و سال 

99 خبر داد .
یکی از جدید ترین رویدادها در راستای 
کاهش ارزبری در ایــران خودرو بومی 

سازی 9 پروژه مواد اولیه بود که با هدف 
کاهش ارزبری 17.51 میلیون یورو کلید 
خورد . ایران خودرو علاوه بر این طرح ، 31 
پروژه فلزی و غیر فلزی موارد اولیه دیگر 
را برای ماه های پایانی سال و سال آینده 
در برنامه دارد که در صورت تحقق موجب 
کاهش 52.62 میلیون یورویی در زمینه 

ارزبری خواهد شد .
مدیرعامل ایران خودرو همچنین با ارائه 
برنامه بلند مــدت از برنامه های متعدد 
ایران خودرو در زمینــه افزایش عمق 
داخلی سازی و کاهش ارزبری از امکان 
سنجی 26 پروژه داخلی سازی با برآورد 
اولیه کاهش ارزبری تا 163 میلیون یورو 
خبر داده است که رد صورت تحقق تحول 
عظیمی را در پروژه های جاری این گروه 

بزرگ رقم خواهد زد .
بازدید مدیر عامل ایران خودرو از ســه 
شرکت قطعه ساز در گلپایگان طی هفته 
های گذشــته فرصتی بود تا برنامه های 
اصولی و جدید ایــران خودرو در زمینه 
همکاری با قطعه سازان اعلام شود . برنامه 
ریزی اصولی برای ارائه با قطعا” تبا کیفیت 
از سوی قطعه سازان ، مهم ترین خواسته 
مدیرعامل ایران خودرو از قطعه سازان بود 
. ممنوعیت خرید قطعه خارجی خودرو که 
در کشور تولید می شود نیز پیام صریح و 
آشــکار مدیرعامل ایران خودرو بود که 
ضمن تأکید روی تمرکز بر داخلی سازی 

قطعات ، نشان دهنده عزم این شرکت برای 
ترغیب همه جانبه شرکا و همراهان گروه 
صنعتی ایران خــودرو برای همراهی در 

پروژه های داخلی سازی است.  
مجموعه ایران خودرو طی ماه های اخیر 
در کنار برنامه ریزی های گسترده برای 
افزایش عمق داخلی سازی ، فروش بخش 
عمده ای از اموال مازاد در راستای ایجاد 

نقدینگی را نیز  در برنامه داشته است .
فروش هزار میلیارد تومان اموال مازاد ، 
یکی از قدم های جدی ایران خودرو در 
راستای تحقق این هدف بزرگ بوده است 
. ایران خودرو با برنامه ریزی فروش 100 
میلیارد تومان از امــوال مازاد تا کنون 
موفق به تحقق 354 میلیارد تومان آن 
شده است و با طرح های جدید این روند 
تا دستیابی به هدف مورد نظر ادامه خواهد 

داشت .
قطعات با فناوری بالا ، یکی دیگر از چالش 
های داخلی سازی است که تاکنون تمرکز 
ویژه ای روی آن در کشور وجود نداشته 
است . شــرکت ایران خودرو به همین 
منظور 85 قطعه با فناوری بالا را با هدف 
کاهش ارزبری سالانه 127 میلیون یورو به 
39 قطعه ساز سپرده است تا با تحقق این 
مهم علاوه بر افزایش عمق داخلی سازی 
و کاهش ارزبری شاهد رشد قطعه سازان 
و خودروسازی کشور در زمینه تکنولوژی 

روز و قطعات مهم باشیم .

حرکت پر شتاب ایران خودرو در مسیر بومی سازی و کاهش ارزبری
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